
 

 

 

KRONIKA 

OBCE CEROVÁ 

IV. diel 

rok 2022 
 



 
 

1 
 
 

KRONIKA OBCE CEROVÁ          

Obsah strany 

  

NA ÚVOD   2  

POČASIE A PRÍRODA  

MIMORIADNE UDALOSTI  

VOĽBY 

OBECNÁ SAMOSPRÁVA A HOSPODÁRENIE OBCE   

Starosta obce, Obecné zastupiteľstvo, Komisie, Kontrolór obce, Za-

sadnutia obecného zastupiteľstva, Obecný úrad, Komunikácia s ob-

čanmi, Propagácia obce, Spolupráca obce, Hospodárenie obce 

2 

2 - 3 

3 – 4 

4 - 15 

DEMOGRAFIA  15 - 16  

SOCIÁLNE VECI 15 -16 

ŽIVOTNÉ PROSTREDIE  

ZMENY CHARAKTERU OBCE A VÝSTAVBA        

Výstavba, rekonštrukcie, projekty 

HOSPODÁRSTVO         

Činnosť obyvateľov a podnikov, Obchod a služby 

DOPRAVA A SPOJE 

ŽIVOT V OBCI     

Obecná knižnica, Tradičné podujatia,  Konfesie a cirkevný život, Ur-

bárska lesná spoločnosť pozemkové spoločenstvo Cerová 

SPOLKY A ORGANIZÁCIE 

16 - 17  

17 – 19 

 

19 – 21 

 

21 - 22 

22 – 24 

 

 

24 – 31 

Dobrovoľný hasičský zbor obce, Poľovnícke združenie, Jednota dô-

chodcov, Materské centrum Klubík Hrajkáreň, Cerová Inak, Telový-

chova a šport - Futbalový klub, Atletika, Joga  

 

ŠKOLA, MATERSKÁ ŠKOLA A ŠKOLSKÉ ZARIADENIA 31 - 35 

ZÁVEREČNÉ USTANOVENIA 35 

 

 

 

 



 
 

2 
 
 

KRONIKA OBCE CEROVÁ          

NA ÚVOD 

Rok 2022. Covid, vojna na Ukrajine, migračná vlna, zhoršujúce sa životné prostredie, 

inflácia a zdražovanie, energetická kríza i politické a spoločenské krízy a zmeny – to všetko boli 

udalosti, ktoré ovplyvnili život ľudí, teda aj obyvateľov našej obce Cerová. Mali vplyv nielen na 

chod obce, živobytie a materiálne zabezpečenie našich občanov, ale i na vzťahy medzi ľuďmi. 

Mnohí z nás v súvislosti s návratom vojny do Európy i neustálymi kauzami v našej spoločnosti 

pocítili zvýšenú psychickú záťaž a len ťažko nachádzali v takejto dobe pokoj.  

Napriek všetkým týmto ťažkostiam sa našej obci podarilo zabezpečiť jej fungovanie 

a aj vďaka aktivite samotných občanov rozvinúť spoločenský život v obci.  

POČASIE A PRÍRODA 

Aj rok 2022 bol podobne ako predchádzajúci celkove veľmi teplý.  

Už začiatkom roka bolo miestami aj 14 stupňov a koniec ho v podstate kopíroval. Bolo 

aj veľmi sucho a s príchodom jari sa situácia ešte zhoršila. Vo februári sa ochladilo a teploty 

v noci ešte aj v polovici marca klesali pod – 10 °C. Zima sa pripomínala aj v apríli počas Veľkej 

noci, ktorá bola taktiež veľmi chladná, aj keď paradoxne bola až od 15. apríla. Dlhotrvajúce 

nočné mrazy, chlad a vietor ovplyvnili vývoj a rast poľnohospodárskych plodín. Marhule 

a broskyne väčšinou zmrzli. Hoci v apríli popršalo, mesiace máj a jún boli veľmi suché. Prvý 

letný deň sme zažili už 3. mája. Letné horúčavy boli úmorné a vyskytli sa aj silnejšie búrky. 

Poľnohospodárov, záhradkárov a ovocinárov tieto teplotné pomery a s tým súvisiaci pred-

časný zber plodín na poliach, v záhradách aj sadoch vôbec nepotešili. Úroda drobného ovocia 

a ovocných stromov bola silne poznačená suchom, aj napriek zavlažovaniu, na stromov bolo 

badať úbytok lístia. Svoje urobili aj škodcovia. Suchom boli zasiahnuté aj trávové porasty a lesy. 

Tráva na nádvoriach a v záhradách zožltla a vysychala a vody v potokoch, ktoré sú väčšinou 

zarastené, bolo veľmi málo. V októbri síce prišli zrážky, ale v ďalších mesiacoch prevládalo su-

cho. Október bol na Slovensku jeden z najteplejších v histórii meteorologických meraní. V de-

cembri boli zaznamenané prvé mrazy, ale na Štedrý deň bolo vyše 10 stupňov.  

MIMORIADNE UDALOSTI 

Pomoc Ukrajine 

Vo februári tohto roku začala na Ukrajine, v našej susednej krajine, vojna. Už počas 

prvých dní a týždňov prichádzali na Slovensko tisíce utečencov.  
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Naša obec poskytla v rámci pomoci ubytovanie trom ukrajinským rodinám z Charkova, 

ktoré sa u nás zdržali niekoľko dní a pokračovali ďalej do Nemecka a Francúzska. Prechodné 

ubytovanie poskytli aj súkromné osoby.  Humanitárnu pomoc naša obec koordinovala s Okres-

ným úradom v Senici a Združením miest a obcí Slovenska.  

Havária na veternej elektrárni 

Nad ránom 3. februára zhruba o pol piatej sa odtrhol a uletel jeden list z rotora tretej turbíny 

veterného parku v Cerovej a letel takmer 70 metrov. Našťastie sa nikomu nič nestalo. Jedna 

z vrtúľ prestala fungovať a čaká na generálnu opravu. Pridala sa aj porucha na štvrtej turbíne, 

ktorú opravili a spustili do prevádzky v septembri.  

Mnohým z našich obyvateľov dlho vŕtalo v hlave, prečo obec neopravuje „našu“ veternú elek-

tráreň. Skutočnosť je taká, že veterný park v našej obci je vo vlastníctve skupiny WEON Group 

– jej súčasťou je aj spoločnosť Greeenergy Slovakia, ktorá sa stará o jej prevádzku. (http://gre-

enenergy.sk/sk/) 

VOĽBY 

Komunálne voľby a voľby do samosprávnych krajov – VÚC 

Dňa 29. októbra sa v čase od 7.00 do 20.00 hod. konali komunálne voľby a zároveň 

voľby do samosprávnych krajov – VÚC. Naša obec mala vytvorený jeden volebný okrsok a 

voľby sa tak konali na jednom mieste - v obradnej miestnosti na obecnom úrade. Zapisovateľ-

kou volebnej komisie bola Erika Takáčová. 

Komunálne voľby  

Počet voličov zapísaných v zoznamoch voličov - 922, počet voličov zúčastnených na 

hlasovaní - 579, odovzdali obálku - 579. Počet platných hlasovacích lístkov odovzdaných pre 

voľby do obecného zastupiteľstva - 572, pre voľby starostu obce - 565. Účasť v komunálnych 

voľbách v obci bola 62,79 %.  

Za starostu obce Cerová bol zvolený Ing. Ján Čerešník – nezávislý kandidát, počet plat-

ných hlasov 204. Druhý v poradí Ľubomír Pavlík, nezávislý kandidát, získal len o 3 hlasy menej 

– 201. Tretia Erika Juričkovičová, nezávislý kandidát - 104 a štvrtá Mgr. Zuzana Nerušilová, 

nezávislý kandidát - 56 hlasov. 

Do obecného zastupiteľstva kandidovalo 15 občanov, všetci ako nezávislí kandidáti. 

Na nové obdobie boli zvolení: PhDr. Pavol Mihály - 318 hlasov, Ing. Vladimír Nemec – 305, Ing. 
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Rastislav Ďuriš – 304, PaedDr. Božena Malichová – 290, Ing. Anton Veteška – 272, Pavol Cho-

vanec – 268, Renát Dudek – 265, Rastislav Petráš – 248 a Mgr. Barbora Krištúfková - 209 hlasov.  

Náhradníci, kandidáti, ktorí neboli zvolení za poslancov obecného zastupiteľstva, 

podľa počtu získaných platných hlasov: 1.-2. Rastislav Fiala a Lenka Škrabáková – 198 hlasov, 

3. Mgr. Monika Šedivá – 189, 4. Erika Juričkovičová -188, 5. Angelika Knápková – 169 a 6. Ľu-

bica Vodnik - 100 hlasov.  

Voľby do samosprávnych krajov – VÚC  

Vo voľbách predsedu Trnavského samosprávneho kraja získal v našej obci najviac hla-

sov Jozef Viskupič, OĽANO-NOVA-KÚ-ZMENA ZDOLA, SaS, KDH, SPOLU, ŠANCA, ODS - Občian-

ski demokrati Slovenska, ZA ĽUDÍ, SME RODINA, OKS, DS, Magyar Fórum - Maďarské fórum – 

223 hlasov, druhý bol Zdenko Čambal, SNS, SMER – SD – 126 a tretí Martin Červenka, NEKA - 

66 hlasov.  

Do zastupiteľstva Trnavského samosprávneho kraja boli za obvod Senica zvolení: 1. 

Martin Džačovský, NEKA; 2. Roman Sova, OĽANO-NOVA-KÚ-ZMENA ZDOLA, SaS, KDH, SPOLU, 

ŠANCA, ODS - Občianski demokrati Slovenska, ZA ĽUDÍ, SME RODINA, OKS; 3. Miriam Madu-

nická (rodáčka z našej obce), NEKA; 4. Miloš Čobrda a 5. Pavol Kalman, obaja OĽANO-NOVA-

KÚ-ZMENA ZDOLA, SaS, KDH, SPOLU, ŠANCA, ODS - Občianski demokrati Slovenska, ZA ĽUDÍ, 

SME RODINA, OKS. 

OBECNÁ SAMOSPRÁVA A HOSPODÁRENIE OBCE 

Starosta obce 

Funkciu starostu obce vykonával Ing. Ján Čerešník , ktorý svoj post obhájil aj v jesen-

ných komunálnych voľbách. Jeho zástupcom bol Ing. Anton Švarc, v novom funkčnom období 

PhDr. Pavol Mihály.  

Svoju činnosť v období do volieb Ing. Ján Čerešník charakterizoval ako snahu zabez-

pečený chod obce a všetky činnosti a služby, ktoré obec poskytuje, tak, aby boli na takej úrovni, 

aby nikto z nás nepociťoval dôsledky negatívnych javov. Tieto ciele si vytýčil aj v pláne na nové 

volebné obdobie. V ňom vyzdvihol niektoré dôležité dlhodobé úlohy, napr. prípravu budova-

nia obecnej kanalizácie na základe štúdie realizovateľnosti projektu, dokončenie kamerového 

systému, revitalizáciu častí obce, spoluprácu so ZŠ s MŠ Cerová i spoluprácu s ostatnými 



 
 

5 
 
 

KRONIKA OBCE CEROVÁ          

organizáciami. Tiež ďalšie dielčie projekty súvisiace so zvýšením bezpečnosti na prístupovej 

komunikácii ku škole a pod školou, s úpravou budovy bývalej škôlky, atď.  

Obecné zastupiteľstvo   

Členmi obecného zastupiteľstva boli: Ing. Vladimír Nemec, Ing. Anton Švarc, PaedDr. 

Božena Malichová, Mgr. art. Mário Harnúšek, Pavol Chovanec, Jana Daniel, Ľubomír Pavlík, 

Stanislav Janák a Jozef Mengler. Vo voľbách na nové obdobie 2022 – 2026 dostali mandát traja 

staronoví poslanci: Ing. Vladimír Nemec, PaedDr. Božena Malichová a Pavol Chovanec a šiesti 

novozvolení poslanci: PhDr. Pavol Mihály, Ing. Rastislav Ďuriš, Ing. Anton Veteška, Renát 

Dudek, Rastislav Petráš a Mgr. Barbora Krištúfková.  

Komisie  

Komisie do ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva, konaného 23. no-

vembra 2022, pracovali v tomto zložení:  

Komisia na ochranu verejného záujmu a sociálnych vecí – predseda Pavol Chovanec, 

členovia Jozef Mengler a Stanislav Janák. Komisia výstavby, územného plánovania a životného 

prostredia – Ing. Vladimír Nemec, členovia Jana Daniel, Mgr. art. Mário Harnúšek, Ferdinand 

Konopa a Ing. Miroslav Masár st. Komisia školstva, kultúry a športu - predseda Ľubomír Pavlík, 

členovia PaedDr. Božena Malichová, Mgr. Anna Michalicová, Ing. Anton Švarc, Richard Keračík. 

Nové komisie boli ustanovené takto: Komisia na ochranu vereného záujmu a sociál-

nych vecí - predseda Mgr. Barbora Krištúfková, členovia Rastislav Ďuriš a PhDr. Pavol Mihály; 

Komisia výstavby, územného plánovania a životného prostredia - predseda Ing. Vladimír Ne-

mec, členovia Jana Daniel, Pavol Chovanec, Renát Dudek a Rastislav Petráš; Komisia školstva, 

kultúry a športu – predseda Ing. Anton Veteška, členovia Ľubomír Pavlík, PaedDr. Božena Ma-

lichová, Mgr. Barbora Krištúfková a Mgr. Anna Michalicová.  

Komisie sa v rámci svojich kompetencií venovali najmä dodržiavaniu ústavného zá-

kona o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov a posudzovaniu 

sociálnej starostlivosti v obci, úlohám v oblasti výstavby, územného plánovania a rozvoja obce, 

posudzovaniu predaja, kúpy a prenájmu pozemkov na území katastra obce, životnému pro-

strediu – najmä riešeniu odpadového hospodárstva a problematike v oblasti kultúry, športu 

a školstva -  spolupráci so školou a s organizáciami v obci, príprave podujatí a spoločenského 

života v obci.  

Kontrolór obce 
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Hlavný kontrolór obce Mgr. Štefan Huťťa vykonával kontrolu úloh vyplývajúcich z pô-

sobnosti obce - dodržiavanie zákonnosti, účinnosti, hospodárnosti a efektívnosti pri hospodá-

rení a nakladaní s majetkom obce. Dozeral aj na rozpočet, dodržiavanie všeobecne záväzných 

nariadení, vybavovanie petícií a sťažností, atď. Bol aktívnym poradcom obecného zastupiteľ-

stva, napomáhal poslancom pri riešení dlhodobých i krátkodobých úloh, najmä tých, ktoré sa 

týkajú prípravy kanalizácie a projektov.   

Zasadnutia obecného zastupiteľstva 

V roku 2022 sa konalo päť riadnych zasadnutí a jedno ustanovujúce zasadnutie, pri-

čom novozvolení poslanci sa zišli na riadnom zasadnutí jedenkrát.  

Na svojich zasadnutiach poslanci riešili koncepčné záležitosti obce, prijímali právne 

a organizačné dokumenty - všeobecne záväzné nariadenia obce (ďalej len VZN) – týkajúce sa 

daní a poplatkov, nakladania s komunálnym odpadom, prenesených kompetencií v oblasti 

školstva a sociálnych vecí a rodiny. Zaoberali sa finančným zabezpečením obce – najmä úpra-

vami rozpočtu, žiadosťami o finančné príspevky a prípravou projektov. V prvých mesiacoch 

poznamenaných covidovou situáciou sa zaoberali z nej vyplývajúcimi opatreniami. Od marca 

2022 riešili zabezpečenie ubytovania ukrajinských občanov v našej obci. Intenzívne sa zaobe-

rali  činnosťami týkajúcimi sa obecného bytového domu. Priebežne sledovali dianie v obci 

a  reagovali na vzniknuté udalosti.  

1. riadne zastupiteľstvo v kalendárnom roku sa konalo 23. marca 2022. Prítomní boli 

všetci poslanci okrem ospravedlneného Stanislava Janáka a zasadnutia sa zúčastnil i hlavný 

kontrolór Mgr. Štefan Huťťa.  

Hlavnými bodmi rokovania boli:  Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 

2021, žiadosti o odpredaj, resp. prenájom obecných pozemkov a aktuálne úlohy súvisiac s čin-

nosťou obce. Poslanci vzali na vedomie informácie starostu o spracovaní štúdie na obnovu 

budovy bývalej škôlky, štúdie obecnej kanalizácie a o ukončení projektu výstavby bytového 

domu a postupe pri prideľovaní bytov žiadateľom. Obecné zastupiteľstvo sa zaoberalo ná-

vrhmi na vyriešenie zvýšeného náporu na komunikácii pod školou, návrhom starostu, ktorý sa 

týka kosenia a úpravy cintorínov. Poslanci z komisie životného prostredia pán Harnúšek a pani 

Daniel podali informáciu o príprave čistenia obce. V diskusii poslanci požiadali starostu, aby 

opätovne oslovil Slovenský vodohospodársky podnik kvôli čisteniu cerovského potoka v celej 
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dĺžke. Starosta informoval, že od polovice decembra sú spoločníkmi v spoločnosti Skládka Ce-

rová, s. r. o.: Obec Cerová a TEGRA INVEST, s. r. o. Bratislava - Staré Mesto.  

V závere zasadnutia starosta obce, hlavný kontrolór a všetci poslanci poďakovali za dlhoročnú 

prácu ekonómke obce pani Eve Hološkovej, ktorá odišla v januári do dôchodku. 

2. riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo dňa 22. júna 2022. Zúčastnilo 

sa ho 7 poslancov a  hlavný kontrolór obce.  

Poslanci sa po prerokovaní plnenia uznesení venovali najmä dvom hlavným bodom - 

Záverečnému účtu obce za rok 2021 a Zmene č. 1 rozpočtu obce na rok 2022. Hlavný kontrolór 

obce Mgr. Štefan Huťťa konštatoval zákonnosť oboch materiálov. Pri schvaľovaní záverečného 

účtu poslanci vzali na vedomie schodok rozpočtu obce za rok 2021 v sume 63 814,14 eur. Pri 

prerokovaní zmien v rozpočte na rok 2022 starosta uviedol, že tento návrh zohľadňuje zvýšené 

náklady súvisiace s rastom cien energií a niektorých ďalších položiek. Poslanci k tomu navrhli 

možnosti úspory  - napr. čiastočné vypnutie verejného osvetlenia – pričom bude nutné najskôr 

vypracovať analýzu, či bude zmena efektívna a žiaduca. V schválenom rozpočte boli upravené 

príjmy a výdaje takto: celkové plánované príjmy obce podľa upraveného rozpočtu sú v sume 

1 444 845 eur. V oblasti výdajov boli v rozpočte naplánované vyššie bežné výdaje na verejné 

služby, rozvoj obce, verejné osvetlenie, kultúru - v tom grant na hrad Korlátko a  oblasť vzde-

lávania. Navýšené boli i kapitálové výdaje na bytový dom - z úveru SLSP a z dotácie. Celkove 

boli po úprave naplánované výdaje v sume 1 444 845 eur. Na zasadnutí poslanci dodatočne 

navrhli a schválili aj ďalšie drobné zmeny. V ďalších bodoch riešili žiadosti o kúpu časti obec-

ných pozemkov. V diskusii sa venovali problémom vzniknutým pri sťahovaní nových obyvate-

ľov do bytového domu, úprave priestorov pre ZUŠ a MŠ a aktualitám okolo realizácie štúdie 

obecnej kanalizácie a plánovaných podujatí.  

3. riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva sa uskutočnilo dňa 18. júla 2022. Prí-

tomných bolo 5 poslancov.  

Hlavnou úlohou poslancov bolo určenie volebných obvodov a počtu poslancov obec-

ného zastupiteľstva pre voľby do orgánov samosprávy obce v roku 2022 a určenie rozsahu 

výkonu funkcie starostu na nasledujúce volebné obdobie. Poslanci sa zhodli na jednom voleb-

nom obvode a 9 poslancoch obecného zastupiteľstva. Zároveň určili rozsah výkonu funkcie 

starostu obce na plný úväzok na celé funkčné obdobie 2022 – 2026 tak, ako to ukladá zákon 

o obecnom zriadení.  
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Na 4. zasadnutí dňa 8. septembra 2022 sa zúčastnili všetci poslanci, zo zdravotných 

dôvodov sa ospravedlnil hlavný kontrolór.  

Hlavnou témou rokovania bola škola. Poslanci schválili Správu o výchovno-vzdeláva-

cej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach školy a školských zariadení v školskom roku 

2021/2022 a vzali na vedomie Organizáciu školy v školskom roku 2022/2023. Schválili Návrh 

VZN č. 1/2022, ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách 

a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, ktorý zohľadňuje zvýšenie cien 

potravín v poslednom období. Z dôvodu, že financie podľa pásiem, ktoré určuje ministerstvo 

školstva, nepostačujú na pokrytie nákladov, poslanci rozhodli o prípadnom dofinancovaní ná-

kupu potravín – bude dodatočne kryté z rozpočtu obce formou dotácie pre školskú jedáleň. 

Pritom obecné zastupiteľstvo schválilo dotáciu na dofinancovanie nákladov na kúpu potravín 

pre potreby školskej jedálne vo výške cca 200 eur – v prípade potreby bude presná suma ná-

kladov vyčíslená vždy na konci mesiaca.  

V rôznom obecné zastupiteľstvo na žiadosť Poľovného združenia Cerová odsúhlasilo uznesenie, 

ktorým obec dáva do bezplatného užívania na dobu neurčitú lesný pozemok v katastri obce 

v časti Čierny potok s podmienkou, že táto parcela sa bude používať výlučne ako strelnica 

združenia - po splnení všetkých legislatívnych podmienok, vypracovania projektu osobou 

s osobitným oprávnením a určením prevádzkovania. V uznesení sa dohodlo, že v prípade pre-

daja pozemku zo strany obce bude mať Poľovné združenie Cerová predkupné právo k tomuto 

pozemku. Ďalej poslanci odsúhlasili finančný príspevok pre zamestnancov materskej školy 

a školských zariadení v obci na vládou určené mimoriadne odmeny zamestnancov vo verejnej 

správe a tiež príspevok 400 eur na zabezpečenie dopravy autobusmi pre Občianske združenie 

Cerová Inak na  pochod Za zdravé prsia v Bratislave. Starosta a predseda komisie pre výstavbu 

a územné plánovanie ozrejmili postup pri prerokovaní  žiadostí o odpredaj obecných pozem-

kov a vyjadrili sa tiež k vysporiadaniu pozemkov pre plánovanú miestnu komunikáciu pod ško-

lou (od bytového domu smerom k autobusovej zastávke Cerová). Starosta podal ďalšie infor-

mácie o aktuálnom dianí v obci a práci obecného úradu. Diskusia bola venovaná najmä stavu 

verejných financií – navýšeniu režijných nákladov spôsobených zvyšovaním cien energií a rôz-

nymi vládnymi opatreniami, ktoré majú negatívny vplyv na financovanie obcí a miest.  

Keďže toto zasadnutie bolo posledné vo volebnom období 2018 - 2022, starosta poďakoval 

poslancom za ich prácu v prospech obce. Zaželal všetkým kandidátom, ktorí sa rozhodli 
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kandidovať v nasledujúcich komunálnych voľbách, veľa úspechov. Osobitne sa s kolegami roz-

lúčil  zástupca starostu Ing. Anton Švarc, dlhoročný poslanec.   

Ustanovujúce zasadnutie novozvoleného obecného zastupiteľstva sa konalo dňa 23. 

novembra 2022.  

Predsedníčka miestnej volebnej komisie Alena Romanová oboznámila prítomných 

s výsledkom volieb do orgánov samosprávy obce. Nasledovali sľuby starostu a poslancov, pre-

vzatie osvedčení a príhovor starostu obce.  

Po slávnostnej časti sa konalo prvé zasadnutie novozvoleného obecného zastupiteľ-

stva v zložení: Ing. Vladimír Nemec, PaedDr. Božena Malichová, Renát Dudek, Ing. Rastislav 

Ďuriš, PhDr. Pavol Mihály, Ing. Anton Veteška, Pavol Chovanec, Rastislav Petráš, Mgr. Barbora 

Krištúfková.  

Po schválení programu sa poslanci venovali týmto bodom: poverenie poslanca obecného za-

stupiteľstva oprávneného zvolávať a viesť zasadnutie obecného zastupiteľstva; poverenie so-

bášiacich a určenie sobášnych dní, zriadenie komisií obecného zastupiteľstva, voľba predsedov, 

určenie platu starostu obce. Starosta obce vymenoval na funkciu zástupcu starostu PhDr. 

Pavla Mihályho, pričom poslanci schválili jeho poverenie zvolávať a viesť zasadnutia zastupi-

teľstva.  Zastupiteľstvo ďalej schválilo poverenie poslankýň Mgr. Barbory Krištúfkovej a PaedDr. 

Boženy Malichovej vykonávať funkciu sobášiaceho a určilo sobášne dni štvrtok a sobota. Pos-

lanci rozhodli o zriadení komisií, určili náplň ich práce a zvolili predsedov a členov komisií – sú 

uvedené vyššie.  

Obecné zastupiteľstvo Uznesením č. 24/2022 OZ v súlade so zákonom o právnom postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest určilo mesačný plat starostu obce 

v zmysle zákona navýšený o 15%. Za hlasovalo 5 poslancov, proti 4. Uznesením č. 26/2022 

poslanci schválili, že funkcie poslancov, predsedov a členov jednotlivých komisií pri obecnom 

zastupiteľstve budú poslanci vykonávať bez nároku na finančnú odmenu.  Bola tiež schválená 

tzv. rajonizácia obce, čiže rozdelenie medzi jednotlivých poslancov a starostu, s cieľom zlepšiť 

priamu komunikáciu poslancov a starostu s občanmi, informovanosť a tiež prenášanie podne-

tov na obecné zastupiteľstvo: Ing. Vladimír Nemec - Malý Háj; Rastislav Petráš - ulica Mexiko 

a Prídavky; PaedDr. Božena Malichová - hlavná cesta od Rozbehov po sochu sv. Vendelína a 

ulicu Záhrady na Cerovej (tzv. Kozia ulica); Ing. Anton Veteška - hlavná cesta od sv. Vendelína 

po súpisné číslo 360; Pavol Chovanec - ulica Rechtorka a Hoštáky; Mgr. Barbora Krištúfková - 
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Lieskové a Výmoľ; Ing. Rastislav Ďuriš - ulica nad školou a Potok; Renát Dudek – Dedina; PhDr. 

Pavol Mihály - Háj po kaštieľ; Záhrada na Lieskovom; starosta - Rozbehy a Brezina.  

V diskusii odzneli viaceré príspevky týkajúce sa minulého i aktuálneho diania v obci i pripo-

mienky k práci obce.  

Riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva dňa 14. decembra 2022. Prítomní – sta-

rosta, hlavný kontrolór a 7 poslancov.  

Posledné zastupiteľstvo v roku 2022 bolo venované dôležitým dokumentom - VZN 

obce o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné od-

pady pre rok 2023; VZN, ktorým sa určuje výška príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v ško-

lách a školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti obce, úprava rozpočtu na rok 2022 

a rozpočet na roky 2023 – 2025. Pri prerokovaní návrhov vzali poslanci na vedomie  Stanovisko 

hlavného kontrolóra obce k správe nezávislého audítora z auditu účtovnej závierky za rok 2021 

a k správe z auditu konsolidovanej účtovnej závierky a ďalším požiadavkám zákonov a iných 

právnych predpisov za rok 2021 k 31.12.2021, Správu nezávislého audítora z auditu účtovnej 

závierky za rok 2021 a k správe z auditu konsolidovanej účtovnej závierky a ďalším požiadav-

kám zákonov a iných právnych predpisov za rok 2021 k 31.12.2021 a Stanovisko hlavného kon-

trolóra obce k úprave rozpočtu obce pre rok 2022 a návrhu rozpočtu obce pre rok 2023 – 2025.  

Na návrh starostu poslanci schválili návrh záložného práva v prospech Štátneho fondu rozvoja 

bývania Bytového domu Cerová 27 b. j. Ďalej Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra 

obce na rok 2023 a Návrh dodatku k zmluve medzi Obcou Cerová a Skládkou Cerová, s. r. o., 

ktorý okrem iného obsahuje aj  dohodu o výške poplatku za uloženie odpadu na skládku vo 

výške 25€/t odpadu, čo je asi 50% z trhovej ceny. Tiež schválili  predaj obecného pozemku. 

Prerokovali a schválili VZN týkajúce sa daní a poplatkov za odpad - so zmenami, pričom naj-

väčšie zmeny sa týkajú poplatku za vývoz odpadu. Pri rokovaní o financovaní obce v Návrhu 

úpravy rozpočtu obce na rok 2022 a Návrhu rozpočtu obce na roky 2023 – 2025 poslanci na-

vrhli a upravili zmeny v časti Rozpočet na rok 2023, ktoré reagovali na nové skutočnosti a pri-

pomienky poslancov a občanov. Tieto návrhy následne schválili.   

V rôznom sa poslanci venovali kronike obce, žiadostiam, novinkám a riešeniam vzniknutých 

udalostí v obci. Poslanci na základe odporúčania predsedu kultúrnej komisie Antona Vetešku 

schválili zápis do kroniky obce za rok 2021, ktorý predložila kronikárka Božena Malichová. Od-

súhlasili žiadosť pána Ladislava Kubu o príspevok na Vianočný stolnotenisový turnaj. 
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Prerokovali návrh starostu na zakúpenie obecného defibrilačného prístroja, ktorý bude slúžiť 

pre všetkých občanov v prípade akútnej potreby. Prediskutovali viacero návrhov na šetrenie 

energií v obci.  Oboznámili sa s návrhom riešenia havarijnej situácie statiky telocvične školy, 

aktualitami ohľadom spustenia novej webovej stránky a aplikácie v januári 2023 a fungovania 

bytového domu.  

V rámci diskusie odznelo niekoľko príspevkov k nastoleným témam, starosta odpovedal na 

otázky občanov a člen kultúrnej komisie Ľubomír Pavlík podal návrh na zlepšenie komunikácie 

a spolupráce s DSS Bojková, kde žijú a pracujú aj občania našej obce.  

Hospodárenie obce 

Základným nástrojom finančného hospodárenia obce bol rozpočet obce na rok 2022 

schválený obecným zastupiteľstvom dňa 14. decembra 2021 uznesením číslo 31/2021. Bol 

zmenený dvakrát - prvá zmena schválená obecným zastupiteľstvom uznesením číslo 8 zo dňa 

22. júna 2022, druhá zmena schválená obecným zastupiteľstvom uznesením číslo 33 zo dňa 

14. decembra 2022. Rozpočet bol zostavený ako vyrovnaný - bežný rozpočet ako prebytkový 

a kapitálový rozpočet ako schodkový.  

Z rozpočtovaných celkových príjmov 1 423 679 eur (€) bol skutočný príjem k 31. 12. 

2022 v sume 1 463 425,23 € - 102,79 % plnenie. V tom: Bežné príjmy – rozpočtované 1 162 

732,00 € - skutočný príjem 1 327 481,56 € - 114,17 % plnenie. V rámci týchto príjmov tvorili 

daňové príjmy 538 031,97 € – 105,13% - v nich: výnos dane z príjmov poukázaný územnej 

samospráve 465 500,38 € – plnenie 105,80 % z predpokladanej finančnej čiastky 440 000 €, 

daň z nehnuteľností, ktorú tvorili príjmy z pozemkov - 26 398,81 €, stavieb 17 899,22 € a bytov 

209,66 € - v celkovej výške 45 768,19 € - 102,21 % plnenie, pričom obec ku koncu roka evido-

vala pohľadávky na dani z nehnuteľností v sume 5 549,37 €. K daňovým príjmom patrili aj dane 

za psa - 687 € – pohľadávka 66 €, daň za užívanie verejného priestranstva 217,50 €, daň za 

ubytovanie 356 €. Tiež poplatok za komunálny odpad a drobný stavebný odpad vo výške 26 

763,40 € – pohľadávka 2 438 €. Daň z pozemkov, ktorú platili obyvatelia obce, mala rovnaký 

základ ako vlani. b) Nedaňové príjmy spolu: 92 526,09 € – 107,22 %, tzn. príjmy z podnikania 

a vlastníctva majetku – skutočný príjem v sume 62 542,02 € – 74,44 % plnenie, pričom tento 

príjem predstavuje príjem z dividend, z prenajatých pozemkov, príjem z prenajatých budov, 

priestorov a objektov a príjem z veternej elektrárne. Administratívne poplatky a iné poplatky 

a platby 29 984,06 €, v tom správne poplatky, poplatky a platby za služby, poplatok za 
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znečisťovanie ovzdušia. Iné nedaňové príjmy 2 550,57 €. c) Prijaté granty a transfery – rozpoč-

tované 652 399 €, skutočný príjem 696 923,50 € - 106,82 % plnenie. V tom: Dobrovoľná po-

žiarna ochrana SR - materiálno-technické vybavenie DHZ 5 000 €, Environmentálny fond – po-

platok za uloženie odpadu na skládku  74 252,52 €,  Ministerstvo vnútra SR - ZŠ s MŠ – cez 

Okresný úrad v Trnave - normatív na bežné výdavky a nenormatívne finančné prostriedky na 

bežné výdavky spolu 688 607,30 €, Ministerstvo vnútra SR  Matrika 2 380,20 €, Register adries 

19,60 €, Ohlasovňa pobytu 371,25 €,  Ministerstvo dopravy a výstavby SR - miestne a účelové 

komunikácie 112,37 €, Ministerstvo životného prostredia SR - životné prostredie 112,67 €, Mi-

nisterstvo kultúry SR - Záchrana hradu Korlátko 1 500 €, odídenci – cez Okresný úrad Senica – 

2 225 €, voľby 2 168,68  €.  

B) Kapitálové príjmy – z rozpočtovaných kapitálových príjmov 87 743 € bol skutočný príjem 

88 728,01 € - 101,12 % plnenie, v tom príjem z predaja pozemkov 985 €, granty a transfery – 

87 743,01 € – 100 = plnenie, v tom dotácia na výstavbu bytového domu 84 164,65 €.   

C) Príjmové finančné operácie – 4 872,99 € - 3,37 % plnenie – v tom nevyčerpané prostriedky 

zo ŠR – RO 4 872,99 €.  

D) Vlastné príjmy rozpočtovej organizácie s právnou subjektivitou - Základná škola s MŠ - 

bežné príjmy - skutočný príjem 42 342,67 € - 149 % plnenie. Kapitálové príjmy neboli rozpoč-

tované ani naplnené.  

 Výdavky  – z rozpočtovaných celkových výdavkov 1 439 530,27 € bolo čerpané 

1 445 936,96 € - 100,45 % čerpanie. A) Bežné výdaje – rozpočtované 336 687 €, skutočne čer-

pané 452 720,89 € -  134,46 % čerpanie. Medzi dôležité položky patrili: a) mzdy, platy, služobné 

príjmy a ostatné osobné vyrovnania - čerpanie 104 446,18 € - 108,19 % čerpanie (patrili sem 

mzdové prostriedky všetkých zamestnancov obecného úradu, starostu obce, údržbára, hos-

podára, hlavného kontrolóra, matrika, ohlasovňa pobytu, register adries, životné prostredie, 

miestne komunikácie), b) poistné a príspevok do poisťovní – čerpané 38 426,80 € - 109,05 % 

čerpanie (patrili sem zákonné odvodové povinnosti zamestnávateľa za všetkých zamestnancov 

na zmluvy i dohody), c) tovary a služby – čerpané 265 949,44 € - 156,47 % čerpanie (prevádz-

kové výdavky všetkých stredísk - cestovné náhrady, energie, poštovné, všeobecný materiál, 

komunikačná infraštruktúra, telekomunikačné služby, stravovanie zamestnancov, práce na 

dohody, voľby, hasiči, dopravné, údržba budov, strojov a zariadení, miestnych komunikácií 

a chodníkov, zelene, prevádzka knižnice, domu kultúry, miestneho rozhlasu, domu smútku 
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a cintorínov, hradu Korlátko, obnova parku pri kaštieli, nájomné, školenia, audit, zneškodňo-

vanie odpadov, stravovanie dôchodcov, sociálna posudková činnosť), d) bežné transfery – čer-

pané 23 615,29 € - 99,84 % (najväčší transfer bol poskytnutý FK Cerová v sume 10 000 €, e) 

splácanie úrokov a ostatné platby súvisiace s úvermi, pôžičkami a návratnými finančnými vý-

pomocami  20 183,18 € – 180,03 % čerpanie. Obec splácala úroky z úveru ŠFRB na výstavbu 

nájomných bytov. 

B) Kapitálové výdaje – z rozpočtovaných výdavkov 243 848 € bolo skutočne čerpané 

121 237,29 € -  49,72 %, najvýznamnejšími položkami bola výstavba nájomných bytov  

117 537,29 € – 77,92 %.  

C) Výdavkové finančné operácie – čerpanie 33 252,23 € - 121,33 %.   

D) Výdavky rozpočtovej organizácie s právnou subjektivitou – ZŠ s MŠ: čerpané 838 726,55 €. 

Financovanie základnej školy bolo zabezpečené najmä cez prenesené kompetencie účelovo 

pridelenými prostriedkami na výchovu a vzdelávanie cez okresný úrad, odbor školstva v Trnave, 

na materskú školu a školské zariadenia cez originálne kompetencie v zmysle VZN obce č. 

2/2014 a jeho dodatku číslo 8 z 14. 12. 2021 takto: dotácia na prevádzku a mzdy na dieťa 

materskej školy bola 3 153 €, žiaka školského klubu detí 681 € a potencionálneho stravníka  

414 €  ročne. 

Zostatok finančných prostriedkov po vylúčení nevyčerpaných účelovo určených pro-

striedkov zo ŠR a podľa osobitných predpisov je vo výške – 68 707,53 €.  

Rezervný fond k 31. 12. 2022 vykazuje konečný zostatok vo výške 112 842,36 €. 

Fond prevádzky, údržby a opráv k 31. 12. 2022 vykazuje konečný zostatok vo výške 6 642,40 

€. Nepoužitý príspevok z poplatkov za uloženie odpadov z Environmentálneho fondu vykazuje  

konečný zostatok vo výške 87 718,20 €. 

Stav a vývoj dlhu -  celkový stav záväzkov k 31. 12. bol 1 087 768,03 €, všetky v lehote splat-

nosti.  

Úvery - obec v roku 2022 neuzatvorila žiadnu zmluvu o úvere s bankou ani nemá uzatvorenú 

zmluvu o lízingu. 

Fondy - obec vytvárala rezervný fond v zmysle ustanovenia § 15 zákona č.583/2004 Z. z. v zne-

ní neskorších predpisov, o použití ktorého rozhoduje obecné zastupiteľstvo. Jeho zostatok k 1. 

1. 2022 bol 112 842,36 €. Peňažný fond obec nevytvárala. Obec tvorila sociálny fond, prírastky 

v roku 2022 boli 1 499,31 €, zostatok z roku 2021 v sume 999,08 €. Čerpanie k 31. 12. 2022 
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v sume 1 209,34 €, zostatok k 31. 12. 2022 bol 1 289,05 eur. Fond rozvoja bývania obec nevy-

tvárala. 

Celkový majetok obce k 31. 12. 2022 bol vo výške 5 782 596,32 €. Schodok rozpočtu 

za rok 2022 bol vo výške 68 707,53 €.  

Obecný úrad - štruktúra, zamestnanci 

Na obecnom úrade v roku 2022 pracovali títo zamestnanci: V administratíve Erika 

Takáčová a Alena Romanová, ktoré zabezpečovali administratívne, ekonomické a organizačné 

činnosti.   

Erika Takáčová ako samostatná odborná referentka vykonávala činnosti v oblastiach 

mzdovej a personálnej agendy, registratúry, správy daní a poplatkov, stavebnej agendy, hos-

podárskej mobilizácie, odpadového hospodárstva, správy cintorínov, sociálnych záležitostí, 

kultúry, životného prostredia a matriky.  

Alena Romanová, nová ekonómka, pracovala v oblasti financií, účtovníctva a rozpoč-

tovníctva, tiež viedla matriku, evidenciu obyvateľov a zabezpečovala overovanie listín a pod-

pisov.  

Svoju činnosť v januári ukončila a do dôchodku odišla ekonómka obce pani Eva Ho-

lošková z Prieval.  

V oblasti prevádzky a údržby obce pracovali tak ako v minulých rokoch zamestnanci 

Patrik Fukna a Pavol Gažo. Podieľali sa aj stavebných a technických prácach v obci a prevádzke 

zberného dvora. 

Komunikácia s občanmi 

Starosta i poslanci považujú komunikáciu obce s občanmi za veľmi dôležitú súčasť ich 

práce. Aj keď pre zlepšenie informovanosti a zapojenia sa občanov do práce obce využívajú 

viacero foriem, mnohí občania túto komunikáciu považovali za nedostatočnú. Veľmi malá bola  

účasť občanov na schôdzach obecného zastupiteľstva – cca 5 - 10 na jedno zastupiteľstvo - 

väčšinou ide o tých istých občanov. Slabšia bola aj osobná a mailová komunikácia. Zvýšenie 

záujmu bolo badať len v období pred komunálnymi voľbami, keď všetci kandidáti na starostu 

usporiadali predvolebné stretnutia s občanmi a pripravili aj letáky s programom.  

Priebežná informovanosť zo strany obce sa uskutočňovala predovšetkým cez webovú 

stránku obce a obecný rozhlas, ktorú zabezpečoval starosta a zamestnanci obecného úradu. 

Webová stránka prechádzala od leta inováciou a bude spustená spolu s aplikáciou začiatkom 
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roka 2023. Obec každý štvrťrok vydala Cerovského spravodajcu a na konci roka tradičné Cero-

viny v tlačenej a webovej verzii. Ich prípravu a spracovanie zabezpečovali členky redakčnej 

rady PaedDr. Božena Malichová, Mgr. Anna Michalicová a Mgr. Barbora Krištúfková v spolu-

práci s obecným úradom. K informovanosti o odpadovom hospodárstve prispelo aj vydanie 

Cerovského odpadáčika. Informácie a pripomienky bolo možné prezentovať aj na facebooko-

vej stránke obce a tiež vo facebookových skupinách jednotlivých organizácií.  

Propagácia obce 

Naša obec má ideálne podmienky na to, aby sa mohla prezentovať na verejnosti. 

Svoju históriu a súčasnosť prezentuje prostredníctvom webovej stránky obce a tiež formou 

informačných tabúľ, ktoré sú umiestnené priamo na hrade Korlátko, pri rozhľadni a veternej 

elektrárni v Rozbehoch. Okrem vyznačenia hradu však chýbajú informačné tabule o kaštieli, 

chránenom dube, či paleontologickej lokalite, atď. Preto sa obecné zastupiteľstvo na podnet 

kronikárky Boženy Malichovej začalo zaoberať prípravou expozície obce, prípadne náučného 

chodníka.  

DEMOGRAFIA 

Matrika zaznamenala matričné udalosti ako narodenie, úmrtie, sobáše, pričom za-

bezpečovala aj vydávanie druhopisov matričných dokladov a potvrdení. 

V roku 2022 sa narodili len 4 deti s trvalým bydliskom v Cerovej: Tamara Hercegová, Michala 

Gregorová,  Nina Nerušilová a Jonáš Šimek. Jonáš sa narodil priamo v jednom z domov v našej 

obci a je tak po desiatkach rokov rodený Cerovčan.  

Zosobášilo sa 7 párov: Vladimír Nemec a Ivana Ravasová, Zuzana Petrášová a Tomáš Morávek, 

Adam Nerušil a Zuzana Vašková, Jozef Nerušil a Lucia Valachovičová, Ondrej Šišulák a Zuzana 

Funková, Ľuboš Hološka a Adéla Bartošová, Jakub Kašarik a Hanka Juričkovičová.  

Zomrelo 14 občanov: Ján Ocelák, František Kresan (DSS), Ing. Jozef Krištúfek, Hedviga Štellá-

rová, Hedviga Gurínová, Marián Štefánek, Sára Dudková, Martin Ondruš, Ignác Jurkovič, Ru-

dolf Kanich, Margita Michalicová, Jozef Nerušil st., Zdeněk Zmítko a Ing. Miroslav Masár st. 

SOCIÁLNE VECI 

Sociálna oblasť 

Obec vykonáva sociálnu starostlivosť v zmysle Komunitného plánu sociálnych služieb 

vo svojom územnom obvode. V jej rámci zabezpečovala v spolupráci s mestom Senica sociálnu 
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posudkovú činnosť. Táto bola zameraná najmä na posudzovanie odkázanosti fyzickej osoby na 

sociálne služby. Podľa zmluvy s Územným spolkom ČK v Senici zabezpečovala aj  opatrovateľ-

ské služby pre starých zdravotne postihnutých občanov, na ktorú obec vynaložila 1 080 eur. 

Tiež sa venovala poradenstvu a priamej pomoci občanom, ktorí o pomoc požiadali. Spolupra-

covala s Domovom sociálnych služieb Bojková a Senica a zariadením pre seniorov Láskavé 

dlane v Prievaloch.  

Obec naďalej poskytovala opakované dávky sociálnej pomoci vo výške 0,50 eura na 

jednu stravovaciu jednotku, ak si občan podal žiadosť a stravoval sa v jedálni školy a vo Fastfo-

ode v Jablonici. Celkove išlo o sumu 1 499,50 eura. Tento príspevok v roku 2022 dostávali žia-

datelia z minulých rokov a noví žiadatelia.  

V oblasti starostlivosti o seniorov podporovala činnosť miestnej Jednoty dôchodcov 

v Cerovej, ktorej poskytla priestory pre činnosť a finančnú podporu.  

ŽIVOTNÉ PROSTREDIE  

Aj keď sa naša obec nachádza v prekrásnom prírodnom prostredí, má podobne ako 

všetky obce, mnoho starostí s kvalitou životného prostredia a čistoty v obci.  

Už roky sa týkajú najmä odvádzania a čistenia odpadových vôd, ktoré by pomohla 

vyriešiť obecná kanalizácia. V rámci jednaní o jej vybudovaní obec zabezpečila vypracovanie 

„Štúdie realizovateľnosti vybudovania kanalizácie a ČOV“. V priebehu roka v spolupráci s Bra-

tislavskou vodárenskou spoločnosťou (BVS) po predchádzajúcich problémoch priebežne sle-

dovala stav kvality pitnej vody.  

Cieľom obce je tiež zvýšiť úroveň triedenia odpadov a zabezpečiť celkovú čistotu 

v obci. Naši občania môžu od roku 2019 triediť odpad aj prostredníctvom kombinácie odpa-

dových nádob na komunálny odpad a vrecového systému na triedenie plastov a papiera. Tiež 

je zabezpečený kontajnerový zber skla a textilu, zber oleja na obecnom úrade, liekov v lekárni 

a ďalšie formy zberu batérií, kuchynského odpadu, atď.  

Sadzba pre obdobie od 1. marca 2022 do 28. februára 2023 bola vzhľadom na úroveň 

vytriedenia komunálnych odpadov za kalendárny rok 2021 - 24,38 % v sume 27 € za 1 tonu. 

V roku 2022 sa podarilo nepatrne zvýšiť úroveň vytriedenia – je na úrovni 28,43 %, čo predpo-

kladá v roku 2023 taký istý poplatok. K triedeniu odpadu napomáha aj zberný dvor v areáli 
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bývalého JRD Cerová, ale je využívaný nedostatočne. Tiež funguje systém využívania kompos-

térov a kompostovania na prírodnom kompostovnisku, ktorý využíva najmä veľa záhradkárov.  

Naši občania v roku 2022 vyprodukovali celkovo 372 387,5 kg odpadov, z toho 241 250 kg 

zmesového komunálneho odpadu a 25 240 objemného odpadu. Vytriedili sme 105 897,5 kg 

odpadu – v tom 61 158 kg papiera a lepenky, 21 060 kg plastov, 13 170 kg skla a 10 509,5 kg 

tvorili ďalšie triedené odpady. (V roku 2021 sme pre porovnanie celkove vytvorili 372 920 kg 

odpadov, z toho zmesový odpad 257 570 kg, vytriedených bolo 90 940 kg.) 

Zber a odvoz komunálneho a triedeného odpadu pre obec podľa harmonogramu za-

bezpečovala podobne ako vlani spoločnosť FCC Slovensko, s. r. o., prevádzka Zohor, na Skládku 

Cerová, v ktorej je obec podielovým vlastníkom. Vďaka opatreniam sa podarilo aspoň čias-

točne zlepšiť čistotu na príjazdovej ceste a v okolí skládky, no aj tak sa stávajú prípady, keď 

ľudia sypú odpad v jej okolí. Pretrváva aj zápach i hmyz pochádzajúci zo skládky.  

Súčasťou starostlivosti o životné prostredie v obci a chotári sú aj environmentálne ak-

tivity - čistenie obce a okolia, do ktorého sa zapájajú jednotlivci aj organizácie. Pokračujú tak 

v starostlivosti o stromy, ktoré boli vysadené vlani pozdĺž Podolnej cesty od kríža smerom do 

Mexika – najmä žiaci ZŠ s MŠ a ZUŠ. Na jar pokračovala akcia Čistá obec.  

ZMENY CHARAKTERU OBCE A VÝSTAVBA 

Najdôležitejšou udalosťou roka v oblasti výstavby bolo dokončenie a kolaudácia obec-

ného bytového domu v časti pod školou, ktorá bola finančne zabezpečená z dotácie z Minis-

terstva dopravy a výstavby SR a úveru zo Štátneho fondu rozvoja bývania SR v celkovej výške 

1 930 488,89 eur a z vlastných prostriedkov obce z úveru v banke. Celú výstavbu bytového 

domu zabezpečila firma RED CUBE CONSTRUCTION, a. s. z Prieval. Predseda spoločnosti pán 

Milan Bílik pri kolaudácii konštatoval, že je veľmi rád, že sa im napriek ťažkostiam s dodávkami 

materiálu podarilo všetko realizovať tak, aby byty mohli čo najskôr slúžiť svojim nájomníkom 

a aby sa im v nich dobre bývalo. 

Kolaudačná komisia, ktorá sa zišla v marci 2022 konštatovala, že náš bytový dom spĺňa všetky 

kritériá štandardného moderného nájomného bývania. Byty sú priestranné, svetlé, s podlaho-

vým vykurovaním tepelnými čerpadlami. Ohrev teplej úžitkovej vody je zabezpečený aj solár-

nymi kolektormi.  Bytový dom je 3-podlažný s jedným ustupujúcim podlažím s rovnou strechou 

s funkciou bývania. V bytovom dome je 27 bytov s priemernou podlažnou plochou 55,98 m2 -  
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8 trojizbových, 18 dvojizbových bytov a 1 jednoizbový byt. Každá bytová jednotka disponuje 

vlastným zádverím, kúpeľňou s WC, obývacou miestnosťou s vybavenou kuchyňou (bez chlad-

ničky), izbami a prístupom na terasu/balkón o výmere 2m². Na prízemí sa nachádzajú sklady 

pre jednotlivé byty, kotolňa a elektrorozvodňa. Bytový dom je napojený na novú čističku od-

padových vôd pod školou. K dispozícii je služba televízie a internetového pripojenia. Pozdĺž 

komunikácie je vybudovaných 34 parkovacích miest, z toho 2 pre zdravotne postihnutých. 

V reakcii na zvýšenie počtu detí predškolského veku zabezpečila obec rekonštrukciu 

MŠ tak, aby získala viac priestoru. Tento vznikol po presťahovaní triedy ZUŠ z bývalej dielne 

školy do budovy zdravotného strediska – náklady na vybudovanie tried ZUŠ tu dosiahli 2 850 

eur. Bývalá dielňa sa po generálnej oprave využíva ako spálňa škôlky a bývalá spálňa zasa ako 

trieda. Financie na rekonštrukciu zabezpečila obec – 11 076 eura a škola z projektu materskej 

školy „Predškoláci II.“ - 4 475 eur. Obec finančne zabezpečila aj opravu schodov v škole – 2 748 

eur. Tiež opravu komunikácií v sume 2 480 eur. 

 

Projekt Záchrana hradu Korlátko  

K zmenám v obci a rozvoju cestovného ruchu veľmi prispieva aj obnova nášho hradu 

Korlátko. Pred rokmi rozbehnutý projekt pokračuje už 13. sezónu. Informáciu o jeho priebehu 

v roku 2022 poskytol tak ako každý rok jeho garant Ing. Ján Slezák.  

Počas roka, najmä v lete, prebiehali dve hlavné časti – údržba a oprava hradu. Počas 

júlového a augustového workshopu mládežníci Smó-Tr-Bí tradične podhradie dvakrát pokosili. 

Opravili drevené zábradlia a pribudlo aj nové pod torzom veže, takže tento priestor bude pod-

statne bezpečnejší.  Súčasťou stavebnej časti bolo statické zaistenie horného paláca. V objeme 

cca 25 m3 bol po troch rokoch domurovaný oporný múr – bol tak zabezpečený pred možným 

zrútením celej jednej časti, ktorá tvorí siluetu hradu. Tiež bol rozšírený informačný systém, 

pribudli nové info-tabule – bola vymenená informačnú tabuľu pri vstupe, ktorá bola už v de-

zolátnom stave. Pribudli aj lavičky pri ohniskách a jeden stolík.  

V rámci výskumu bol realizovaný jeden nový výskum – tzv. fyzikálny georadarový prieskum, 

ktorý realizoval prof. Roman Pašteka z Univerzity Komenského v Bratislave. Cieľom bolo od-

haliť murivá skryté pod terénom v dolnom nádvorí. Výsledky budú podkladom pre spracovanie 

ďalšej dokumentácie pre postup prác v budúcnosti. Je možné, že touto metódou bude po-

stupne preskúmaný celý hrad.  
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Projekt bol finančne zabezpečený z grantu Ministerstva kultúry SR – 15 500 eur a obecných 

prostriedkov. Trnavský samosprávny kraj prispel z tohtoročného rozpočtu Fondu na rozvoj Tr-

navského kraja na záchranu Korlátka sumou 22 000 eur. 

Obec získala aj financie na ďalšie projekty určené pre obecné organizácie  – dotáciu 

pre DHZO vo výške 5 000 eur z prostriedkov Dobrovoľnej požiarnej ochrany SR na zabezpeče-

nie materiálno-technologického vybavenia DHZO, servisu na hasičskú techniku a motorové vo-

zidlá, na ochranné pracovné prostriedky a odbornú prípravu členov. Predložila aj ďalšiu časť 

projektu „Komplexná obnova parku v Cerovej,  no realizácia nebola finančne podporená a 

činnosť v parku sa tak opäť obmedzila len na údržbu v réžii obce.   

HOSPODÁRSTVO   

Činnosť jednotlivcov a podnikov a ich podiel na živote obce  

V našej obci žije podľa ostatného sčítania z minulého roka vyše 65 % obyvateľov 

v produktívnom veku. Tí aj v tomto roku pracovali najmä ako zamestnanci alebo samostatne 

hospodáriace osoby. Najviac ich bolo zamestnaných alebo pracovalo v oblasti automobilo-

vého priemyslu, prepravy a strojárenstva, v stavebníctve, službách, zdravotníctve, školstve,  

logistike, obchode, energetike, atď.  

Z tradičných zamestnávateľov treba vymenovať najmä miestnych - Roľnícke družstvo 

Cerová, ZŠ s MŠ Cerová, Domov sociálnych služieb Bojková, COOP Jednota, Skládka Cerová. 

Tiež spoločnosti Volkswagen Slovakia Bratislava, Peugeot Trnava, IKEA Components Malacky, 

kam dochádzajú desiatky ľudí - aj firemnými autobusmi. Viacero občanov pracovalo v zdravot-

níckych zariadeniach v okolí, v miestnych, obvodných i vyšších štátnych a rezortných úradoch 

a dochádzalo tak denne nielen do okresného mesta Senica, ale i do Trnavy a Bratislavy. Po-

četná časť pracujúcich vykonávala svoju prácu ako samostatne hospodáriaca osoba – živnos-

tník – najviac v sektore stavebníctva, strojárenstva a obchodu a služieb.  

Podobne ako vlani  aj tento rok bolo v našej obci zaregistrovaných takmer 30 spoloč-

ností s ručením obmedzením. Sídlia v obci, kde prevádzkujú svoje činnosti a tiež pôsobia i mi-

mo obce. Svoju činnosť tu alebo v blízkom okolí vyvíjajú aj ďalší občania, ktorí majú svoje spo-

ločnosti zaregistrované a sídliace v iných obciach a mestách.  

V obci sídli spoločnosť Roľnícke družstvo Cerová. Jej finančné výsledky boli v roku 2022 nasle-

dovné: spoločnosť zvýšila zisk na 43 770 € a tržby jej narástli o 17 % na 554 652 €. Celkové 
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výnosy boli 725 509 €, zisk 43 770 €, vlastný kapitál 872 975 €, aktíva 1 253 934 €, celková 

zadlženosť 30,38 %, hrubá marža 11,77 % (zdroj https://www.finstat.sk/00590045#viac-infor-

macii). V družstve sú zamestnaní asi piati občania z obce. 

Ďalšou spoločnosťou v obci je Spoločnosť Skládka Cerová, s. r. o., v roku 2022 znížila zisk o  58 % 

na 11 381 € a tržby jej narástli o 20 % na 374 083 €. Celkové výnosy 528 852 €, zisk 11 381 €, 

aktíva 896 451 €, vlastný kapitál  82 530 €, celková zadlženosť 90,79 %, hrubá marža 66,74 % 

(zdroj https://finstat.sk/48315630). Zamestnáva 2 zamestnancov z obce. 

O veternú elektráreň sa stará Spoločnosť GREEN ENERGY CEROVÁ, s. r. o., registrovaná v Bra-

tislave. Táto v roku 2022 zvýšila stratu o 39 % na -126 767 € a tržby jej narástli o 53 % na 313 

940 €. Celkové výnosy dosiahli 317 240 €, strata – 126 767 €, aktíva 3 947 453 €, vlastný kapitál 

2 871 154 €, celková zadlženosť 27,27 %, hrubá marža -27,83 %.  

Na území obce pôsobí aj spoločnosť BTT, s r. o. Bratislava. Táto spoločnosť, ktorá na prevádzke 

Cerová zamestnáva cca 7 zamestnancov, v roku 2022 zvýšila celkový zisk o 40 % na 371 806 € 

a tržby jej klesli o 56 % na 1 582 000 €. Celkové výnosy dosiahli 1 586 442 €, aktíva 1 593 994  

€, vlastný kapitál 1 358 478 €, celková zadlženosť 14,78 %, hrubá marža 49,25 %. 

V obci sú tak ako vlani zaregistrované tri spoločenstvá vlastníkov domu. 

 Pôsobia tu lesné a pozemkové spoločenstvá: Urbárska lesná spoločnosť, pozemkové 

spoločenstvo Cerová a Urbársko-lesná spoločnosť Korlátko, pozemkové spoločenstvo Rozbehy. 

Obchod a služby  

V obci vo svojej činnosti pokračovali: Potraviny - predajňa v Cerovej - prevádzka Jed-

noty, SD Senica, Potraviny MIX – Obchodík pri zvonici v Lieskovom - pani Ľubica Tomková, 

predajňa v časti Cerová - pani Petronela Madlušková, Pohostinstvo a penzión Korlat v časti 

Lieskové – Spoločnosť Korlat, pohostinstvo U Alenky - pani Alena Mikulcová – v budove pre-

najatej od obce v časti Cerová, Studio krásy Lenia - služby v oblasti kozmetiky - pani Lenka 

Konopová.   

Ako je v obciach obvyklé, aj počas tohto roka našu obec navštevovali obchodníci – najmä 

s obuvou, textilom, ale aj živou hydinou a tiež pojazdné predajne mäsa a hydiny.  Počas jarnej 

a jesennej sezóny ponúkali zeleninu a ovocie, stromčeky a kríky na výsadbu.  

Dňa 1. júla bol uvedený do prevádzky Z – BOX - samoobslužné výdajné miesto Packety, 

vďaka ktorému si môžeme vyzdvihnúť zásielku v čase, kedy nám to lepšie vyhovuje (cena 

https://www.finstat.sk/00590045#viac-informacii
https://www.finstat.sk/00590045#viac-informacii
https://finstat.sk/48315630
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doručenia rovnaká ako na kamenné výdajné miesta). "Z - box" sa nachádza pri budove obec-

ného úradu oproti pohostinstvu.  

Nevyhnutnou súčasťou služieb bolo aj poskytovanie zdravotníckej starostlivosti. Pre 

dospelých ju v obci zabezpečovala ambulancia pre dospelých - všeobecná lekárka pre dospe-

lých MUDr. Lujza Dederová v Zdravotnom stredisku Cerová. Pre deti Detské stredisko Jablo-

nica – kolektív pod vedením MUDr. Petra Košíka v Zdravotnom stredisku Jablonica. Dentálnu 

starostlivosť občanom poskytlo viacero lekárov – najmä v Jablonici a Senici. Mnohí občania  

využívali základné zdravotnícke služby aj mimo obce, napr. v susednej dedine Jablonica 

a okresnom meste Senica. Odbornú starostlivosť občania vyhľadávali najmä v Poliklinike v Se-

nici, nemocniciach s poliklinikou v Skalici, v Myjave a v Malackách. Lieky a zdravotnícky mate-

riál v obci poskytovala Lekáreň Sophia v Zdravotnom stredisku Cerová. Treba k tomu pozna-

menať, že zdravotnícke služby boli aj kvôli nedostatku lekárov a zdravotníckeho personálu 

veľmi problematické a často časovo nedostupné. Preto zdravotne postihnutí občania a chro-

nicky chorí počas roka často využívali aj služby ostatných súkromných zdravotníckych zariadení 

– napr. Agentúry domácej ošetrovateľskej starostlivosti (ADOS) alebo aj služby Slovenského 

červeného kríža. V jeseni obec vykonala výmenu jódovej profilaxie. 

DOPRAVA A SPOJE 

Dopravná situácia v obci bola počas roka ovplyvnená najmä počasím a stavom ciest. 

Počas výluky Bielej hory aj nadmernou frekvenciou. Tiež skutočnosťou, že pomerne veľa vodi-

čov prechádzajúcich obcou, nedodržiava predpísanú rýchlosť. Situáciu komplikovali aj potulu-

júce sa psy. Aj keď neprišlo k žiadnej nehode, niektoré úseky – najmä hlavnej cesty, sú nebez-

pečné.  

Od 11. decembra 2022 prišlo na našej železničnej zastávke Cerová – Lieskové na trati 

Trnava – Kúty k zmene. Táto zastávka je zastávkou na znamenie, tzn., že vlak zastavuje len na 

znamenie alebo požiadanie. Cestujúci, ktorý chce do vlaku nastúpiť, je povinný zaujať včas 

také miesto na nástupišti, aby ho mohol vlakový personál bezpečne a včas zbadať. Cestujúci, 

ktorý chce na tejto zastávke vystúpiť, je povinný dostatočne včas po odchode vlaku z predchá-

dzajúcej stanice (zastávky) informovať vlakový personál signálnym tlačidlom vo vozidle, príp. 

slovne, o svojej požiadavke na zastavenie vlaku. Vo vlakoch na tejto trati je zavedený samoob-

služný výpravný systém. Pri nástupe do vlaku je potrebné mať cestovný lístok vždy zakúpený 
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vopred alebo mať preukaz na bezplatnú prepravu. Železnice Slovenskej republiky zároveň upo-

zornili, že v týchto vlakoch bude vykonávaná zvýšená kontrola cestovných dokladov (web 

zssk.sk). 

Obec počas roka pokračovala v údržbe ciest a chodníkov a zastávok.   

Služby televízie, pevných a mobilných zariadení a internetu v našej obci už viac rokov 

zabezpečujú predovšetkým spoločnosti Slovak Telekom, Orange, O2, RadioLAN Myjava.  

Poštové služby, najmä otváracie hodiny, ktoré poskytuje Poštový úrad Cerová, boli 

počas roka viackrát menené a ich dostupnosť bola pre obyvateľov komplikovaná. Na doručo-

vacích i zásielkových službách sa čoraz viac podieľali prepravné spoločnosti, pričom listy a zá-

sielky, reklamné  materiály a tlačoviny distribuovali  aj naši občania.  

ŽIVOT V OBCI 

Obecná knižnica 

Vedúcou obecnej knižnice je Mgr. Anna Michalicová, ktorá ju vedie už 25 rokov.  

V roku 2022 bolo prihlásených 57 čitateľov, z toho najviac dôchodkýň, detí do 15 ro-

kov iba 14. Najlepšími čitateľkami boli pani Jozefa Fialová a Eva Janáková. Každý týždeň si po-

žičali 2-3 knihy, čiže už do decembra každá prečítala vyše 100 kníh. V súčasnosti je v knižnici 5 

462 kníh, z toho najviac kníh beletrie pre dospelých – 2 845. Sú tu rôzne žánre, teraz sú najčí-

tanejšie detektívky a romantické knihy pre ženy. Okrem požičiavania kníh organizuje knižnica 

pravidelné podujatia pre deti, tzv. Čítaníčka. Činnosť knižnice oživila aj ponuka Putovnej kniž-

nice od Záhorskej knižnice v Senici, ktorá raz za 3 mesiace privezie okolo 30 kníh, ktoré môže 

knižnica požičiavať. Zaujímavé je, že zmluvu na putovnú knižnicu má len 6 knižníc z celého 

okresu. Čitatelia aj záujemcovia o knihy mohli počas roka navštevovať facebookovú stránku 

knižnice, ktorú spravovala pani Barbora Krištúfková   

Činnosť knižnice  je financovaná obcou, ktorá dáva na zakúpenie nových kníh cca 200 

eur ročne. Okrem toho čitatelia každý rok platia zápisné - dospelí 2 eurá a deti 1 euro na celý 

rok. 

Tradičné podujatia 

Kalendár obecných podujatí v roku 2022 mohol byť už našťastie bohatší.  

Jarné mesiace obec i organizácie venovali čisteniu obce. Žiaľ, podobne ako v minulých rokoch, 

čistota v niektorých lokalitách dlho nevydržala. Prvé obecné stretnutie sa konalo 30. apríla, 
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keď hasiči stavali obecný máj. Podujatie spríjemnili naši seniori, prítomným ponúkli napečené 

pochúťky. Výbornú atmosféru a pozitívny ohlas priniesla oslava Dňa matiek v kultúrnom dome. 

Záver školského roka oživil po vynútenej prestávke aj tradičný Školský juniáles a výstavka prác 

tried výtvarného odboru ZUŠ. Začiatok leta rozprúdil bohatú činnosť organizácií a našich pod-

nikateľov. Obec sa venovala príprave uvítania detí, na ktoré prišli z piatich pozvaných len traja 

noví občiankovia. Priebežne pripravovala stretnutia jubilantov, ktoré sa konali po dvoch ro-

koch. Na prvé stretnutie päťdesiatnikov narodených v rokoch 1970 – 1972, na ktoré obec po-

zvala vyše 80 jubilantov, prišlo 35 oslávencov. Z takmer stovky pozvaných šesťdesiatnikov na-

rodených v rokoch 1960 – 1962 spoločne oslavovala len polovica. Najviac sklamaní však boli 

sedemdesiatnici, na pozvanie zareagovalo len 17 jubilantov z rokov 1950 - 1952 (pozvánok 

bolo viac ako 80). Je veľká škoda, že väčšina pozvaných neprišla, ich spolužiakom to bolo veľmi 

ľúto. Obec si uctila aj našich najstarších oslávencov. V rámci Dňa seniorov starosta obce zabla-

hoželal prítomným jubilujúcim 80, 85 a 90 a viacročným občanom. V našej obci tento rok tieto 

výročia oslávilo 13 osemdesiatnikov, traja 85-roční a štyri 90 a viacročné občianky. Na stret-

nutie prišla aj najstaršia občianka našej obce pani Alojzia Juráňová. Slávnostný deň seniorov si 

užili aj mladší, potešil ich pestrý program našich detí a pri vystúpení súboru Pruclek si mnohí 

aj zaspievali. Obec pripravila pre všetkých občerstvenie i malé darčeky. Sálu vyzdobili deti zo 

školy a našej ZUŠ-ky.  

Výnimočný úspech 

Tento rok priniesol cerovskej rodine Sabovcov a Pavlovčinovcov opäť výnimočné ús-

pechy. Dňa 17. mája 2022 bola v galérii Justiho siene Primaciálneho paláca v Bratislave otvo-

rená výstava pani Moniky Sabo s názvom „Červená lavička“.  

Víťaz posledného ročníka speváckej súťaže Superstar Adam Pavlovčin vydal spoločne s produ-

centami Oliverom Fillnerom a Tomášom Lobbom skladbu s názvom Moving on (je autorom 

textu a spoluautorom hudby). Nahral k nej aj svoj debutový videoklip. Zároveň predstavil svo-

jim fanúšikom svoje nové umelecké meno ADONXS.  

Cirkevný život  

Správcom farnosti bol ThLic. Jozef Matis, SVD.  

Vo farnosti sa hneď na začiatku roka konalo koledovanie v kostole. Koledníci Dobrej 

noviny pod vedením koordinátorky Márie Huttovej vyzbierali 1 240 eur, ktoré boli venované 

na školskú a zdravotnú starostlivosť detí v Ugande. Na Veľký piatok sa konala krížová cesta, 
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ktorú veriaci ukončili pri lieskovskej zvonici. Slávenie Veľkonočných sviatkov bolo ešte obme-

dzené opatreniami, ale v máji sa už mohli konať aj verejné podujatia. Po dvoch rokoch sa tak 

mohlo konať 1. sväté prijímanie, ktoré prijalo 11 detí.  V júni sa miništranti zúčastnili na miniš-

trantskom tábore vo Východnej. V októbri si veriaci počas Misijnej nedele pripomenuli posla-

nie misionárov. Pamiatku zosnulých si uctili na svätej omši v kostole a tiež na pobožnostiach 

na miestnych cintorínoch. Počas Vianoc sa zišli na polnočnej omši a 26. decembra na jasličko-

vej slávnosti. Program s deťmi pripravovali Mária Huttová, Jana Tomková, Petra Reháková 

a Elena Konečná.  

Vo farnosti sa konal jeden krst, jedna svadba a 16 pohrebov.  

SPOLKY A ORGANIZÁCIE 

Urbárska lesná spoločnosť pozemkové spoločenstvo Cerová  

Cerovská spoločnosť v roku 2022 združovala podobne ako vlani vyše 1 800 podielni-

kov . Jej vedenie prešlo v roku 2022 výraznými zmenami, keď sa predseda Ing. Slavomír Vittek 

po 30 rokoch vzdal svojho postu a obdobne aj podpredseda Jaroslav Michalica, člen výboru 

Jaroslav Oravec a taktiež člen dozornej rady Rudolf Jánoš. Za predsedníčku urbáru bola do-

časne zvolená predsedníčka dozornej rady Jana Daniel a na jej miesto nastúpil Jozef Michalica. 

Novým členmi výboru sa stali Ján Michalica - podpredseda, Ondrej Keračík - člen dozornej rady, 

Rudolf Škrabák a Rudolf Tomek a Peter Vicen - lesná stráž a hájnik. Zmeny vo výbore a dozornej 

rade potvrdilo valné zhromaždenie zvolané v júni 2022, ktoré schválilo aj vyplácanie podielov 

za rok 2021. tieto podiely urbár vyplácal na obecnom úrade v septembri. Lesný hospodár tento 

rok vymeral urbáru prečistenie lesa v oblasti Široké pole, kde mu uložil za povinnosť prierez 

borovice a buka. Ťažba dreva začala v októbri a pokračovala až do konca novembra. Vyťažilo 

sa 1000 m3 dreva, ktoré bolo následne odpredané firme ADO Service z Jablonice, ktorá dala 

najlepšiu ponuku. Urbár v tomto roku umožnil svojim členom zakúpiť si drevo po ťažbe v 4-

metrových dĺžkach alebo aj požiadať o samovýrobu dreva u hájnika Petra Vicena. (Prevzaté zo 

správy Jany Daniel, predsedníčky dozornej rady.) 

Dobrovoľný hasičský zbor obce 

DHZO malo v roku 2022 vyše 40 členov. Vo funkcii predsedu pracoval Stanislav Janák, 

hlavným veliteľom bol Rastislav Petráš. Hasičský zbor, ktorý v tomto roku oslávil 110. výročie 

svojho založenia, sa počas roka venoval odbornej práci i činnosti pre obec.  
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Súčasťou priebežnej prípravy boli pravidelné štartovania a kontroly techniky a vec-

ných prostriedkov a tiež cvičenia zásahovej jednotky. Čo sa týka priamych zásahov, tých bolo, 

žiaľ, viacero. Hasiči zasahovali pri likvidácii spadnutých stromov – v januári na ceste medzi Ce-

rovou a Jablonicou po silnom vetre, aj po júnovej búrke na ceste pod Rozbehami. Likvidovali 

aj viacero požiarov - v máji v obci Osuské, kde horeli hospodárske budovy a tiež na skládke 

odpadu v Jablonici. Začiatkom augusta hasili na lúke na Rozbehoch pri cintoríne a o pár dní 

neskôr – 11. augusta na skládke odpadov v Cerovej, koncom októbra zasahovali pri požiari 

komína rodinného domu v Cerovej. Mimoriadny zásah vykonali 16. septembra, keď pri čerpa-

cej stanici v Jablonici následkom autonehody troch automobilov vznikol nebezpečný požiar. 

Posledný zásah v roku vykonali tesne pred Vianocami, 21. decembra, keď boli privolaní o 2:15 

hod. k požiaru drevenej chaty na Osuskom.  

Počas roka sa hasiči podieľali aj na rutinných údržbárskych prácach pre obec a na ha-

sičskej stanici – najmä pri orezávaní stromov, oprave striech a verejného osvetlenia a údržbe 

okolia hasičskej stanice. Ako každý rok zbierali a odviezli železný šrot.  

Neopomenuli ani kultúrnu činnosť a prácu s mládežou - postavili obecný máj a uskutočnili Deň 

otvorených dverí pri príležitosti MDD pre deti i širokú verejnosť.   

Počas osláv 110. výročia organizácie sa jej členovia a hostia zišli na slávnostnej členskej schôdzi.  

Milou udalosťou bolo prijatie daru - sochy sv. Floriána vyrezaného z cerovskej lipy, ktorú vyro-

bil a hasičom odovzdal pán Peter Krajčovič, rezbár a chalupár z Cerovej.  

Skutočne mimoriadnou a slávnostnou udalosťou bolo novembrové stretnutie velite-

ľov zborov v Prezidentskom paláci v Bratislave u prezidentky SR Zuzany Čaputovej, na ktorom 

mal tú česť byť prijatý aj veliteľ cerovského zboru Rastislav Petráš. 

Poľovnícke združenie Cerová 

Od 1. marca 2022 Poľovnícke združenie Cerová fungovalo v novom zložení. Predse-

dom výboru sa stal Jozef Masár, hospodárom Ing. Jozef Petráš, tajomníkom Ing. Lukáš Oravec, 

finančným hospodárom Ing. Miroslav Masár ml., kynologickým referentom Rudolf Pavlík, bri-

gádnickým referentom Vendelín Váverka, streleckým a kultúrnym referentom Ján Stanek. Za 

predsedu dozornej rady bol zvolený Ing. Andrej Oravec a členovia Peter Vícen a Ján Michalíca.  

Združenie sa počas roka venovalo viacerým činnostiam. V oblasti starostlivosti o revír 

pripravilo viacero brigád, napr. aprílovú brigádu ,,čistý revír“, ktorej sa zúčastnilo 22 členov a 
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6 rodinných príslušníkov. Vyzbieralo sa 1,5 tony odpadu v časti Čierny potok, Štreka od hotela 

Malvázia až po smetisko, na Rozbehoch okolie turistickej chaty a cesta do Sokolských chát.  

V oblasti starostlivosti o zver sa združenie venovalo zabezpečovaniu krmiva pre zver 

a tiež plneniu plánu lovu - jelenej, dančej, muflónej, diviačej a srnčej zver a zintenzívnilo  aj lov 

na škodnú zver tak, aby a zvýšila populácia drobnej zveri, ako sú zajace a bažanty, ktorá sa 

takmer vytratila. Časť ulovenej zveri poskytovalo združenie na predaj v obci.  

V rámci prípravy na odbornú činnosť sa členovia venovali vzdelávaniu aj výcviku. Čle-

novia Jozef Rehák, Ján Konopa, Dušan Oravec a Ján Stanek sa zúčastnili na súťaži v malokalib-

rovom štvorboji M400 na strelnici v Čáčove, kde sa ako družstvo umiestnili na 1. mieste. Zdru-

ženie v spolupráci s Regionálnou organizáciou SPZ v Senici pripravilo v októbri skúšky poľov-

níckych psov (predbežné skúšky farbiarov), na Rozbehoch), ktorých sa zúčastnilo 12 vodičov z 

rôznych poľovníckych združení. Tieto skúšky úspešne absolvoval aj Bc. Daniel Pavlík so svojím 

psom. V tomto roku ešte absolvoval trikrát úspešne skúšky aj pes Astor Vendelína Váverku, 

ktorému psíka pripravil a následne s ním tieto skúšky absolvoval Pavol Šustek. 

Poľovníci sa venovali aj deťom a mládeži, najmä v cerovskej základnej škole. Tu na 

Školskom juniálese pripravili malú poľovnícku výstavu a tiež aj súťaž v streľbe zo vzduchovky 

a v jeseni členovia Ján Stanek a Jozef Rehák zorganizovali v škole poľovnícku besiedku, pričom 

podobnú už predtým pripravili aj pre deti v Spojenej škole v Senici. Združenie sa tak pripravuje 

na pravidelnú spoluprácu s našou školou, v budúcom školskom roku plánuje po 20 rokoch ob-

noviť krúžok mladých priateľov poľovníkov s cieľom, aby sa deti začali znovu viac zaujímať o 

prírodu, získali nové vedomosti, keďže sa v dnešnej dobe informačných technológií táto čin-

nosť vytratila.  

Okrem odbornej činnosti sa združenie venuje aj  vlastným členom a rodinám. Pripra-

vilo pre nich dve veľké podujatia -  1. ročník streleckej súťaže O pohár predsedu PZ na strelnici 

v Čáčove, na ktorej sa nielen súťažilo, ale boli pripravené aj podujatia pre deti, občerstvenie 

a tiež pasovanie za lovca prvej ulovenej jelenej zveri Ing. Miroslava Masára ml. O hudbu sa 

postaral Vlado Oslej. V novembri sa v kultúrnom dome konala poľovnícka zábava s pohostením.  

V apríli boli členovia výboru zavinšovať bývalému dlhoročnému členovi Jozefovi Oravcovi k 

významnému jubileu 80 rokov. Žiaľ, združenie koncom roka zasiahla aj smutná udalosť, keď 

nečakane vo veku 77 rokov zomrel bývalý dlhoročný predseda  poľovného  združenia Ing. Mi-

roslav Masár st. Pán Masár bol nielen aktívnym poľovníkom, ale dlhé roky pracoval pre obec 
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– ako poslanec, člen komisie, folklorista, člen mnohých organizácií, spoluzakladateľ AK Tretra 

a veľký fanúšik športu. 

V tomto roku bolo ocenených päť dlhoročných členov - za zásluhy v poľovníckej čin-

nosti bolo udelené vyznamenanie II. stupňa Milanovi Oravcovi, vyznamenanie III. stupňa Mi-

chalovi Oravcovi, Petrovi Mikúškovi a Petrovi Kuchtovi a Ing. Andrejovi Oravcovi bola udelená 

zlatá medaila SPZ za významné zásluhy o rozvoj poľovníctva na Slovensku. (Podklady pripravil 

Ján Stanek, strelecký a kultúrny referent.) 

Jednota dôchodcov Cerová 

Počet členov za rok 2022 – 78. Rok 2022 sa v cerovskej Jednote dôchodcov niesol 

v znamení častejšieho stretávania sa, pohybu a spoločných akcií. Jednota dôchodcov v Cerovej 

sa zamerala na organizovanie aktívneho života svojich členov v jednotlivých oblastiach. Svoju 

činnosť koordinovala s obcou, so školou i ostatnými organizáciami a inštitúciami v obci Cerová 

a tiež s organizáciami jednoty dôchodcov v okolitých obciach. Zapájala sa do prípravy a reali-

zácie spoločných podujatí. Súčasťou života organizácie boli aj naďalej pravidelné stretnutia 

členov v klube - každú stredu od 14.00 hod. a tiež oslavy jubileí členov. V rámci podpory čita-

teľov aj návštevy obecnej knižnice a vzájomné vymieňanie kníh. Pre zlepšenie propagácie a ko-

munikácie medzi členmi a verejnosťou vytvorila facebookovú stránku organizácie. 

Prácu združenia do 18. marca 2022 koordinoval výbor jednoty v zložení: Bronislava 

Petrášová – predsedníčka, členovia: Jozefína Vávrová, Mária Masaryková, Anna Jurkovičová, 

Ing. Anton Švarc, Štefan Vereš a Jozefa Mikúšková a po voľbách nový výbor: Bronislava Petrá-

šová - predsedníčka, Jozefína Vávrová, Margita Huttová, Božena Malichová, Anna Jurkovičová, 

Ing. Anton Švarc, Štefan Vereš a Jozefa Mikúšková. Členovia výboru sa na pravidelných a v 

prípade potreby aj mimoriadnych zasadnutiach venovali plneniu úloh podľa plánu práce a tiež 

aktuálnym úlohám, najmä vybavovaniu ponúk pre členov, čo sa týka kúpeľnej liečby.  

Činnosť jednoty sa riadila plánom činnosti, v rámci ktorého zorganizovala tri členské 

schôdze – výročnú schôdzu v marci, kde bol zvolený nový výbor, júnovú členskú schôdzu a 

Predvianočné stretnutie pri kapustnici. Členovia pripravili tradičné opekačky na Háji, pri hasič-

skej stanici a  tiež spoločné stretnutie s dôchodcami z 3 obcí na Rozbehoch. Aktívne sa zapojili 

aj do prípravy stretnutia pri príležitosti Mesiaca úcty k starším. Počas celého roka sa venovali 

turistike - navštívili Banskú Štiavnicu, Vysoké Tatry, vystúpili na Záruby, na Vápennú, uskutoč-

nili vychádzky do Rozbehov, Sokolských chát, z Hradišťa na hrad Dobrá Voda, na Kopanice, do 



 
 

28 
 
 

KRONIKA OBCE CEROVÁ          

Prieval a Plaveckého Podhradia i do Boru, navštívili Pamätník SNP v Prietrži a pútnické miesto 

Skalka. Opäť sa podarilo  zorganizovať aj tradičné kúpanie na termálnom kúpalisku Vincov les. 

22 členov využilo ponuky na kúpeľnú liečbu. Športová činnosť v tomto roku prebiehala už 

oveľa intenzívnejšie ako v uplynulých dvoch rokoch. Zorganizovali sme si turnaj v petangu na 

ihrisku FK.  Najaktívnejší športovci sa pripravovali na Okresné hry seniorov, odkiaľ si priniesli 7 

medailí – 1. miesta získali Anton Švarc v kopaní jedenástok, Štefan Vereš vo vrhu guľou a Viera 

Režnáková v skákaní cez švihadlo. 2. miesto - Jozefína Vávrová v hode na basketbalový kôš, 

ktorá získala aj 3. miesto v stolnom tenise. 3. miesta obsadili aj Cyprián Vávra v hode granátom 

na cieľa Mária Masaryková v skákaní cez švihadlo. Vyše 20 seniorov sa začiatkom jari zapojilo 

do akcie Čistý chotár v rajóne pozdĺž cesty do Breziny a v okolí skládky.  

Svoju činnosť jednota zabezpečovala: výberom členských príspevkov vo výške - 3 € na 

rok pre jedného člena a cez príspevok od Obce Cerová. Pri jednotlivých akciách aj formou prí-

spevkov od sponzorov - podnikateľov a organizácií v obci.  Činnosť združenia podporili aj or-

ganizácie a sponzori, medzi ktorých patrili hasiči, OZ Cerová Inak, COOP Jednota, BTT Cerová, 

Skládka Cerová, Lekáreň Sophia, Hostinec u Alenky, Potraviny Môj obchod na Lieskovom, páni 

Ľubomír Pavlík, Vladimír Nemec, Vladimír Kobliška, Ľuboš Tomek, Miroslav Kolár, Stanislav Ro-

man a Jozef Masár. (Prevzaté zo Správy o činnosti jednoty za rok 2022.) 

Materské centrum Klubík Hrajkáreň Cerová   

Centrum v tomto roku oslávilo už desať rokov tvorivej a aktívnej činnosti. Počas tohto 

obdobia sa mu podarilo napriek pandemickým rokom podarilo udržať stretávanie mamičiek 

s deťmi, ktoré ešte nechodia do škôlky a tiež rozšíriť voľnočasovú činnosť aj pre staršie deti.  

Pre nich zorganizovalo aj exkurzie, turistiku a stanovačkou s nočným pochodom s hrami pod 

hradom Korlátko. Vďaka spolupráci s OZ Cerová Inak sa deti zúčastnili výletu do aquaparku. 

Tradičné boli činnosti  v prírode a na dopravnom, futbalovom, či multifunkčnom ihrisku v škole. 

Cez leto sa deti zúčastňovali aj workshopov, ktoré organizovala Záhorská knižnica. Najväčšou 

akciou - opäť vďaka spolupráci a aj finančnej podpore OZ Cerová Inak, bol tradičný lampiónový 

pochod. V spolupráci so ZUŠ boli tiež pripravené rodinné výzvy počas vianočných sviatkov.   

Činnosť centra pre najmenších koordinovala Mgr. Monika Šedivá.  

Cerová Inak  

V súlade s cieľom organizácie aktivizovať ženy k spoluúčasti na činnostiach v obci, za-

pájať sa do dobrovoľníckych a charitatívnych činností, rozvíjať úctu ku kultúrnemu dedičstvu 
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a ľudovým tradíciám, spájaniu generácií a starostlivosti o životné prostredie a miesto, kde ži-

jeme, bolo pripravených viacero podujatí.  

Združenie opäť zabezpečilo akciu Cerová bez odpadkov, do ktorej sa už tretí rok zapájajú 

všetky generácie. Zorganizovalo 2 spoločné darovania  krvi. K charitatívnym akciám patrí aj 

„Pochod za zdravie“, ktorého tretí ročník sa finančne podarilo zabezpečiť vďaka sponzorom a 

podpore Nadácie ZSE. Výťažok  v sume 220 eur bol zaslaný na detskú onkológiu. Tiež vianočná 

akcia „Koľko lásky sa zmestí do krabice od topánok“, v ktorej členky pripravili a doručili balíčky 

pre  cerovských seniorov, ktorí sú umiestnení v zariadení Láskavé dlane v Prievaloch. Združeniu 

sa podarilo vydať brožúrku s receptami – Cerofské recepty – zabudnuté, ale i kalendár na rok 

2023 s historickými fotografiami z Cerovej, Lieskového a Rozbehov. Populárne boli aj akcie pre 

rodiny, napr.  výlet do Dunajskej Stredy.  

Združenie vypracovalo a poslalo dve žiadosti o grant – v projekte „Cerovská rozprávková 

alej“  získalo financie z Nadácie 365.banky. 

Futbalový klub Cerová  

Futbalový klub, podobne ako v minulom roku, mal viac ako 80 členov. Jeho činnosť 

viedol výbor, v ktorom dvoch končiacich členov nahradili Slavomír Veteška a Ján Herda. Na jar 

sa futbalový život v klube vrátil do starých koľají, tak ako to bolo v rokoch pred koronavíruso-

vým obdobím.  

Družstvá začali, najskôr s určitými obmedzeniami, s tréningovou prípravou a následne 

odohrali všetky majstrovské zápasy v jarnej aj jesennej časti roka. Mužstvo dospelých viedol 

tréner Roman Královič.  Do mužstva na jarnú časť pribudli traja hráči: Timotej Královič - pre-

stup zo zahraničia a Zdenek Švejda – hosťovanie z Borského Jura, do kádra sa vrátil Tomáš 

Ráček a mužstvu vypomáhali aj hráči z dorastu. Hosťovanie do iných mužstiev na jarnú časť 

ohlásili: Peter Machlica, Marek Holič, Jozef Procháska a Bohuslav Vach. Mužstvo odohralo via-

cero prípravných zápasov a hráči absolvovali  aj sústredenie v Starej Bystrici. Na jar bolo po 

troch kolách základnej časti na 7. mieste. Po rozdelení tabuľky na  dve časti sa ako prvé nepo-

stupujúce sa dostalo do skupiny o umiestnenie, tu  skončilo na 3. mieste so 40 bodmi s bilan-

ciou 12 výhier, 4 remízy a 4 prehry. Mužstvo dorastu pod vedením Bohumíra Drímala a Antona 

Vetešku sa dostalo po rozdelení tabuliek do tabuľky o víťaza, no napokon skončilo na predpo-

slednom 9. mieste s bilanciou 4 výhry, 2 remízy a 12 prehier. Najmladšie mládežnícke mužstvo 
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žiakov s trénerom Petrom Chlupíkom sa dostalo v nadstavbovej časti do skupiny o umiestnenie, 

kde sa po odohratí 10 zápasov umiestnilo na 4. mieste s 12 bodmi za 4 výhry a 6 prehier.  

Nový ročník 2022/2023 odštartoval prípravou. Opäť nastali zmeny v kádre. Do muž-

stva prišli zo Senice vekom ešte dorastenci Adam Režnák a Martin Vlček, ďalej na prestup On-

drej Ilčík z Rohova, Matúš Baňárek na hosťovanie z Jablonice a Peter Machlica sa vrátil z hos-

ťovania z Jabloňového. Z mužstva odišli na prestup B. Vach do Brodského, Andrej Tokoš späť 

do Koválova a hranie zatiaľ ukončil Srb Jovanovič. V tejto sezóne nastala veľká zmena - riadiace 

organy OBFZ Senica upravili počty mužstiev v okresných ligách a posunom mužstiev smerom 

dolu sa liga Majstrovstvo okresu, kde hrali naši futbalisti, premenovala na 7. ligu. V okresnej 

lige zostalo 11 mužstiev, ktoré sa po odohratí základnej časti rozdelia na prvých 6 a spodných 

5 mužstiev s tým, že odohrajú vo svojej skupine zápasy doma – vonku každý s každým. Naše A 

mužstvo sa pred súťažou posilnilo, a na konci jesennej časti figurovalo na 2. mieste s 31 bodmi 

s bilanciou 9 výhier, 4 remízy a 3 prehry. V mužstve dorastu sa v novom ročníku udialo viacero 

prestupov, hosťovanie aj navrátenie do mužstva. Dorast bol po tejto časti na 10. mieste z 13 

mužstiev s bilanciou 8 bodov za 2 výhry, 2 remízy a 8 prehier. Mužstvo žiakov pokračovalo pod 

vedením trénera Petra Chlupíka  s výpomocou Tomáša Miču. Do kádra prišli hráči z Jablonice, 

ktorí zostali voľní, keďže Jablonica neprihlásila žiakov do vekovej skupiny U15. V modeli súťaže, 

keď hrajú štvorkolovo, sa po jeseni nachádzali na 4. mieste s 20 bodmi s bilanciou 6 výhier, 2 

remízy a 6 prehier. 

Klub sa popri hernej činnosti  venoval aj činnosti pre verejnosť a svojich členov. Zor-

ganizoval už 25. ročník futbalového stretnutia rodákov a obyvateľov častí našej obce CEROVÁ 

– LIESKOVÉ s výsledkom 1:4. Súčasťou podujatia bola aj súťaž v kopaní jedenástok a večer sa 

uskutočnila tanečná zábava s tombolou.  V auguste si výbor pripomenul životné jubileum jeho 

člena Petra Ščepku.   

V  rámci starostlivosti a zveľaďovania celého areálu a ihriska uskutočnili jeho členovia 

viacero  brigád. Na štadióne prebehli aj ďalšie menšie potrebné úpravy a opravy. V októbri 

obecný úrad zakúpil a osadil detské ihrisko za hornou bránou.  

Činnosť klubu bola zabezpečovaná najmä z členských príspevkov, finančného prí-

spevku obce Cerová, sponzorov a podporovateľov z Cerovej a tiež aj viacerých rodákov.  

Bežkyňa Miroslava Zíšková 
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Cerovská bežkyňa Mirka Zíšková na jar podstúpila operáciu ramena a na jeseň musela 

riešiť boľavé koleno. Napriek tomu sa jej podarilo odbehnúť 12 pretekov - z toho len na troch 

bola druhá, inak samé víťazstvá v kategórii ženy 45. V Behu vďaky Senica-Prietrž sa stala  ab-

solútnou víťazkou. Jej výsledok trefne okomentovali médiá, web i TV SEN. V článku „Na Mirku 

Zíškovú nestačili ani muži“ napísali: „Medzi ženami podala fantastický výkon Mirka Zíšková, 

víťazka v absolútnom poradí žien i vo veteránskej kategórii nad 45 rokov. V konkurencii 105 

mužov i žien dobehla na skvelom 27. mieste. Trať dlhú 11,1 km s prevýšením takmer 400 met-

rov zdolala o viac ako 3 minúty rýchlejšie ako druhá žena Mária Hiklová z Triatlonového tímu 

Bratislava.“ 

Cvičenie hatha jogy  

Cvičiteľkou hatha jogy bola Veronika Klenová Zíšková, ktorá vedie skupinku v Cerovej 

jeden a pol roka. Okrem toho je energetickou párovou terapeutkou. Skupina sa schádza je-

denkrát týždenne v škole a cvičí v nej 6 – 10 cvičencov. 

ŠKOLSTVO A ŠKOLA, MATERSKÁ ŠKOLA A ŠKOLSKÉ ZARIADENIA  

Základná škola s materskou školou Cerová 2021 – 2022 

Školský rok 2021/2022 začal tak, ako predchádzajúci s určitými obmedzeniami. Opäť 

bolo nutné venovať sa zvýšenej hygiene a používaniu rúšok bez stretávania sa cez prestávky. 

V prípade prerušenia vyučovania sa žiaci učili online pomocou aplikácie ZOOM a spolu s ro-

dičmi využívali už zavedený systém Edupage.  

Vedenie školy pokračovalo bezo zmeny - funkciu riaditeľa školy vykonával Mgr. Peter 

Mihály, funkciu zástupkyne riaditeľa pre ZŠ Mgr. Gabriela Režnáková, zástupkyne pre MŠ Bc. 

Hedviga Tichá, vedúcou ŠJ bola Jana Keračíková, vedúcou ŠKD Eva Ondrušová a výchovnou  

poradkyňou Mgr. Miriam Chlupíková.  

Základná škola  

V základnej škole bolo 158 žiakov, ktorí pracovali v 9 triedach, v ročníkoch 1.-4. boli 3 

triedy, pričom ročníky 1. a 4. boli spojené, v ročníkoch 5. - 9. bolo 6 tried. Ako triedni učitelia 

pôsobili: 1. a 4. trieda Mgr. Jana Menglerová, 7 a 11 žiakov, 2. trieda Mgr. Magdaléna Tomková, 

12 žiakov, 3. Mgr. Mária Fandlová 14 žiakov, 5. trieda Mgr. Erika Konopová, 23 žiakov. 6. A 

trieda RNDr. Ľubica Tomovičová, 17, 6. B  Mgr. Anna Michalicová 19 žiakov, 7. trieda Mgr. Soňa 
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Pavlíková, 19 žiakov, 8. trieda Silvia Gažová, 25 žiakov, 9. trieda Mgr. Ľubica Kiráľová, 11 žiakov. 

Triedy sa v zmysle vyhlášky delili na skupiny.  

Do kolektívu pedagógov okrem triednych učiteľov a vedenia školy patrili aj učitelia 

Mgr. Radovan Rak, Mgr. Miriam Chlupíková a asistentky učiteľa pre žiakov so zdravotným zne-

výhodnením - Andrea Hlavatá a Veronika Harnúšková. Všetci mali predpísané vzdelanie. Počas 

roka okrem priamej pedagogickej práce v triedach pracovali v poradných orgánoch školy – v 

pedagogickej rade a odborných a metodických komisiách, boli poverení koordináciou  jednot-

livých činností - výchovného poradenstva, projektov, prevencie a rodičovskej výchovy, športu 

a telesnej výchovy, webovej stránky školy, spolupráce s RZ, v oblasti environmentálnej vý-

chovy, ochrany prírody a človeka, atď.,  spravovali kabinety a boli poverení aj úlohami súvisia-

cimi s chodom školy.  

V škole pracovalo 5 správnych zamestnancov: účtovníčka a PAM-istka Jana Jašová, 

správkyňa IKT Ing. Štefánia Krajčovičová, školník Mgr. Radovan Rak, upratovačky Terézia Pav-

líková a Emília Valachovičová.  

Škola spolupracovala s Radou školy, rodičovským združením a žiackym parlamentom.  

Rada školy pracovala v rovnakom zložení ako v minulom roku – predsedníčkou bola  Mgr. Erika 

Konopová, za pedagogických zamestnancov Dana Jarásová, za nepedagogických zamestnan-

cov školy Jana Keračíková, za rodičov Michal Obulaný, Jozef Vicen, Martina Janotková, Silvia 

Harnúšková,  za zriaďovateľa Ľubomír Pavlík, ďalej  Rastislav Petráš,  Stanislav Janák a Pavol 

Chovanec.  

Činnosť rodičovského združenia viedol 7-členný výbor – predsedníčka Miroslava Zíšková, hos-

podárka Ing. Mária Huttová, členovia: Lenka Škrabáková, Elena Beňáková, Andrea Hlavatá, 

Martina Kadlíčková a Mgr. Soňa Pavlíková, dozorná rada - PaedDr. Miriam Valášková, PhD a 

Ing. Jana Tomeková.  Jeho činnosť bola zameraná na spoluprácu v oblasti výchovy a vzdeláva-

nia a pomoci pri chode školy -  cez financie získané za členské príspevky, z 2 % daní, projektov 

a ďalších zdrojov. 

Výchovno-vzdelávacie výsledky školy 

Na konci školského roka neprospelo 6 žiakov, ktorí vykonali opravné skúšky. Deväťročnú do-

chádzku na ZŠ na konci roka ukončilo 12 žiakov, ktorí postúpili do stredných škôl - na gymná-

zium 1, stredné odborné školy 3, stredné odborné učilištia 6, iné 2.   

Aktivity školy 
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Škola pripravila viacero aktivít – krúžkovú činnosť, podujatia a súťaže.  

Celkove sa škola zapojila do 9 okresných kôl, 6 žiakov postúpilo na krajské kolo, 2 žiaci a 12-

členný kolektív žiačok vo vybíjanej až na národné kolo. Najväčšie úspechy škola dosiahla v re-

citácii – ôsmak Jakub Valášek opäť postúpil do celoslovenského kola súťaže Hviezdoslavov Ku-

bín, v geografickej olympiáde sa stal úspešným riešiteľom celoslovenského kola žiak 8. ročníka 

Peter Beňák. Do najvyššieho kola sa prebojovali dievčatá – športovkyne, keď vo vybíjanej 

mladších žiačok na Majstrovstvách Slovenskej republiky po vyrovnaných zápasoch obsadili his-

toricky najcennejšie 3. miesto. Družstvo tvorilo 12 dievčat 7. – 9. ročníka.  

Do okresných kôl sa zapojilo – v cezpoľnom behu 6 žiakov, v recitácii Hurbanov pamätník - 

dvaja žiaci – obaja postúpili na krajské kolo, v súťaži Šaliansky Maťko 2 žiaci – jeden postúpil 

na krajské kolo, v súťaži Slávik Slovenska 2 žiaci – obaja v krajskom kole, do geografickej olym-

piády 3 žiaci, do  Pytagoriády 2 žiaci, Biblickej olympiády 3 žiaci a do súťaží v malom futbale 20 

žiakov a vo florbale 13 žiakov.  

Z tradičných podujatí školy sa podarilo zorganizovať: Imatrikuláciu prvákov, Deň ŠKD, Zber pa-

piera, výrobu darčekov ku Dňu matiek - prezentované cez web školy, návštevy obecnej kniž-

nice, workshopy, preventívne programy spolupráci s CPPPP Senica a s PZ SR, projekty Čistíme 

športoviská školy a Odpaďáčik, Školu v prírode v Starej Myjave pre žiakov 1. stupňa, kultúrny 

program pre mamičky pri príležitosti Dňa matiek a tradičný Juniáles spojený s vernisážou prác 

výtvarného odboru ZUŠ pri škole. Tiež množstvo výletov a exkurzií, na ktoré sa žiaci po dvoch 

rokoch veľmi tešili. 

V 2 turnusoch zberu papiera vyzbierali školáci takmer 13 ton starých novín, časopisov a kartónov. 

Podujatia zabezpečovali pedagogickí zamestnanci v spolupráci s rodičmi a sponzormi.  

V škole pracovali krúžky: Hravá angličtina I. - 12 detí – Andrea Hlavatá, Hravá angličtina II. - 13 

detí – Mgr. Soňa Pavlíková, Rodinná výchova I. - 13 detí - RNDr. Ľubica Tomovičová, Rodinná 

výchova II. - 14 - Mgr. Ľubica Kiráľová, Šikovníček - 12 - Mgr. Jana Menglerová, Športová prí-

prava - 23 - Mgr. Magdaléna Tomková, 2 Športové krúžky dievčatá - 16 a 13 dievčat  - Mgr. 

Erika Konopová, Športový krúžok chlapci - 17 chlapcov - Mgr. Miriam Chlupíková, Tvorivé 

dielne 12 detí - Mgr. Mária Fandlová.  

Projekty školy 

Škola k dlhodobým starším projektom: IT akadémia -vzdelávanie pre 21. storočie, Elektronizá-

cia vzdelávacieho systému regionálneho školstva - elektronická triedna kniha, žiacke knižky, 
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služby pre pedagógov, žiakov a rodičov, Zvyšovanie kvality vzdelávania na základných a stred-

ných školách s využitím elektronického testovania, Infovek - elektronizácia školského vzdelá-

vania a Škola priateľská k deťom pripojila krátkodobé: Modernejšia škola, Modernizácia škol-

ských jedální, Moderné hranie, projekt pre materskú školu. Pokračuje projekt KEGA z roku 

2021 a ERASMUS +, do ktorého sa škola zapojila účasťou pani učiteľky Mgr. Soni Pavlíkovej - 

formou edukačného pobytu na Malte. 

S podporou obce škola cez prázdniny rekonštruovala priestory bývalej dielne školy, 

ktorá sa po generálnej oprave od 1. septembra 2022 využíva ako spálňa škôlky a bývalá spálňa 

zasa ako trieda. Financie na rekonštrukciu tried pre ZUŠ a materskú školu presiahli 15 551 €, z 

toho obec 11 076, škola z projektu materskej školy „Predškoláci II.“ 4 475 €. Obec finančne 

zabezpečila aj opravu schodov.  

Na záver školského roka sa so školou rozlúčila pani učiteľka Mgr. Anna Michalicová, 

ktorá odišla do dôchodku po 35 rokoch práce v cerovskej škole, z čoho 5 rokov pracovala ako 

zástupkyňa riaditeľky ZŠ (predtým pôsobila na škole v Sološnici). Počas svojho pôsobenia v 

škole pripravila veľa aj celoslovensky úspešných recitátorov a tiež veľa výborných žiakov. Nikto 

nezabudne na divadelné predstavenia detského súboru, ktorom bola autorkou, režisérkou, 

kulisárkou a kostymérkou súčasne. Za vynikajúcu prácu, ktorú vykonala, jej poďakovali sta-

rosta obce, vedenie školy i rodičovské združenie. Na slávnosti riaditeľ školy spoločne so sta-

rostom a predsedníčkou rodičovského združenia odmenili najlepších žiakov školy a odovzdali 

im darčeky. 

Školský klub detí   

ŠKD mal 34 žiakov. Viedla ho Eva Ondrušová. Napriek opatreniam sa mu podarilo zor-

ganizovať aj  viacero obľúbených podujatí  - besiedky, vychádzky a súťaže. Členovia klubu sa 

podľa možnosti stretávali aj s rodičmi a starými rodičmi a tiež s mladšími spolužiakmi v škôlke. 

Materská škola 

Činnosť  materskej školy viedla zástupkyňa riaditeľa Bc. Hedviga Tichá, ako učiteľky 

pracovali Dana Jarásová a Bc. Elena Konečná.   

V školskom roku 2021/22 bolo v dvoch triedach Lienky a Včielky 31 detí, z toho 18 

chlapcov a 11 dievčat. Podobne ako vlani, prevádzka bola viackrát prerušená.  

Školská jedáleň  
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V školskej jedálni sa v tomto školskom roku stravovalo 156 stravníkov. Vedúcou je-

dálne bola Jana Keračíková, vedúcou kuchárkou Zuzana Zonová, druhou kuchárkou Silvia Ja-

náková  a vypomáhala Jana Jurkovičová.   

V materskej škole sa stravovalo 31 detí, v základnej škole 41 žiakov 1. stupňa a 48 

žiakov 2. stupňa. Z 36 dospelých bolo 15 zamestnancov školy a 21 ostatných, prevažne dô-

chodcov.  

Občianske združenia SLNIEČKO pri materskej škole 

Združenie napomáhalo najmä vo finančnej oblasti a príprave projektov. Podarilo sa 

mu získať financie z 2% daní a od sponzorov, za ktoré si škôlka mohla zakúpiť pomôcky, hračky 

a balíčky na Mikuláša a pod vianočný stromček. 

Elokované triedy ZUŠ Senica 2021 /22 

V škole pracovali 4 elokované triedy ZUŠ Senica pod vedením  Mgr. art. Mária Har-

núška. 

ZÁVEREČNÉ USTANOVENIA 

Zapísala: PaedDr. Božena Malichová 

Zápis do kroniky za rok 2022 prerokovali členovia Komisie školstva, kultúry a športu 

dňa 27. marca 2024.  

Bol schválený na zasadnutí Obecného zastupiteľstva v Cerovej dňa 27. marca 2024 uznesením 

číslo 6/2024. 


